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ZO BN A  ORDINACIJA
David Pečnik, dr.dent.med. 
Hotel BENDA,
Loke 33 3330 Mozirje

Tèi.: 03/705-36-36 
Faks: 03/705-36-37 
ŠSM: 041/791-754 

lošta: david.pecnik@volja.net

V sodobno opremljeni ordinaciji Vam nudimo širok
spekter storitev z najsodobnejšimi materiali:
- IMPLANTOLOGIJA - vstavitve zobnih implantatov in 

izdelava protetičnih izdelkov na njih
- PROTETIKA - kovinskokeramične prevleke in mostički, 

brezkovinski mostički, polne keramične prevleke, 
estetske luske za prekrivanje vidnih površin sprednjih 
zob,vse vrste delnih snemnih protez, totalne proteze

- KONZERVATIVA - zdravljenja z endometrijo, 
plombiranje z belimi materiali (tudi na zadnjih 
zobeh), ...

- RTG DIAGNOSTIKA - z digitalnim rentgenom
- ORTODONTIJA - fiksni in snemni aparati
- KIRURGIJA

VSI TERMINI SO PO DOGOVORU (tel.: 03/705-36-36).

Trgovina z obutvijo > %

J u r č e k  M

Odprto:
pon. - pet. od 8. d o  12. 

in od 14. do  19. ure 
sob: od 8. do  12. ure

TRGOVINA Z OBUTVIJO 
ZA VSE GENERACIJE

v prodajnem centru IZG tJ Nazarje, tel. 839 02 50 
in prodajalna Ju rce  h v Parižljah, tel. 705 09 33

N o v i  m o d e l i  z a  p o m l a d  i n  
p o l e t j e  ž e  n a  n a š i h  p o l i c a h !

V A B L J E N I V  P IC E R IJO  IZ O L E S  o d  p o n .  d o  so b .  m a lice  in p ic e  
ž e  o d  9. u re  dalje. T e l.: 031 892 685

Delovni čas:
Od pon. do pet. od 8\ndbWl2. in 

od 14. do 1‘8r Ure *

B R E Z P L A Č N A  M A S A Ž A l A S IS Č a T
A  ,

«
Naročila ha tel 03/839-52-71 
ali ¥31/740-100 (Jožica).
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Kdo komu kaj 
krade

Pravijo, da priložnost dela tatu. Bo že 

držalo, saj se spom nim  številnih prim erov iz 

časa prejšnje družbene ureditve, ko so si 

ljudje jemali »po svojih potrebah«, čeprav je 

bila določena dobrina na primer last podjetja. 

A  ker je bilo »vse naše«, očitno ni nikogar izmed 

omenjenih posebej pekla vest, ko je vzel 

nekaj, kar sicer v  resnici n i bilo njegovo.

V  današnjem sistemu je precej drugače, saj 

je lastnina večinoma znana, vsak odgovorno 

skrbi za svojo (no, vsaj naj bi), in zaradi tega 

je odtujevanje dobrin, v  materialni ali 

nematerialni obliki, podvrženo obsojanju 

javnosti. Ne trdim, da je kraj zaradi tega manj, 

verjetno jih je celo več, bistvena razlika je v  

tem, da nanje gledamo kot na družbeno 

nesprejemljiv pojav, vreden sankcioniranja.

Krademo lahko marsikaj. Recimo bakrene 

žlebove, kar je v  Sloveniji v  zadnjih mesecih 

izjemno popularna tatinska disciplina, avto

mobile, slednje kradejo povsod po svem, drage 

kovine, nakit, umetniška dela, mobilne telefone 

..., krasti pa je mogoče tudi nemate-rializirane 

dobrine, kot je na primer čas.

Čas lahko krademo na več načinov. Če 

denimo nekom u »težimo« eno uro in ga

utrujamo z brezplodnim govoričenjem, on pa 

bi lahko v  tem času postoril kaj koristnega in 

s tem zaslužil 20 evrov, smo m u pravkar 

ukradli 20 evrov! Čas lahko krademo tudi na 

ta način, da takrat, ko smo plačani s strani 

delodajalca, počnemo nekaj drugega -  v  svojo 

korist ali korist nekoga tretjega.

Čeprav tovrstna kraja v  glavah ljudi še 

nim a tako negativnega predznaka kot kraja 

materialnih dobrin, je vendarle prav tako 

kraja. Kakor je kraja tudi prejemanje nado

mestila za prevoz na delo od  nekod, kjer v  

resnici sploh ne stanujemo. Podobnih pri

merov je še veliko, večinoma pa izpade tako, 

da je tisti, ki zna »prinesti okoli« državo, 

iznajdljiv in  ne obsojanja vreden.

In  da ne bo kdo mislil, da pomilujem državo 

-  tudi država nam, državljanom, velikokrat 

krade čas s tem, da moramo za njene potrebe 

večkrat iskati in dostavljati iste podatke. 

Zgolj zato, ker se različni državni organi niso 

sposobni povezati med sabo in si izmenjati 

informacij. M inister za javno upravo dr. 

Gregor Virant želi temu narediti konec in 

srčno upam, da mu bo uspelo, kakor uspeva 

m ozirski upravni enoti pod vodstvom  Vinka 

Poličnika, k i pravi: »Od vrat do vrat naj 

potujejo podatki in ne ljudje!«
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JAVNA UPRAVA V PRIJEMU S PR E ME M B

Detektivi za petami javnih uslužbencev
Ministrstvo za javno upravo, pravzaprav njihov minister Gregor Virant, že 

od začetka svojega mandata svoje delo upravlja zelo energično. Javni 
uslužbenci se zato že dve leti soočajo s številnimi spremembami, ki pa jim 
niso nujno vse pogodu. Zadnji predlog zakona o spremembah in dopoln
itvah zakona o javnih uslužbencih zopet prinaša nekaj sprememb. Prva in 
najodmevnejša je uvedba mehanizma kontrole nad zlorabami pravice do 
povračila stroškov prevoza na delo in z dela ter bolniških odsotnosti s po
močjo detektivskih agencij. V medijih se zato pojavljajo obtožbe dotičnega 
ministrstva, da uvaja vnaprejšnjo kriminalizacijo slovenske javne uprave.

BO SPREMEMBA ZAKONA 
SPODBUJALA ŠIKANIRANJE 

SODELAVCEV?
Po novem se bo delodajalec, ki bo 

sumil svojega podrejenega goljufan
ja pri potnih stroških ali neupravičen
ega bolniškega staleža, lahko odločil 
za profesionalno storitev detektivske 
agencije. Pred najemom detektiva 
bo moral predstojnik svojega po
drejenega o tem sumu obvestiti in mu 
tako dati možnost, da s početjem 
neha. Če se bo izkazalo, da je bil sum 
upravičen, lahko javnega uslužben
ca doleti odpoved delovnega raz
merja.

Delodajalec lahko informacijo o 
sumu zlorabe pravic do povračila 
stroškov pridobi od kogarkoli, tudi 
od sodelavcev. Pri tem se seveda 
pojavlja strah, da bi lahko prihajalo 
do namenskega in neupravičen
ega šikaniranja sodelavcev, kar pa 
bi javno upravo seveda stalo naje
ma detektiva.

Vodstvo S indikata državnih in 
d ružbenih organov, ki delu je v 
okviru Zveze svobodnih sindikatov, 
nasprotuje nekaterim sprem em 
bam zakona ojavnih uslužbencih. 
Čeprav, tako vodstvo sindikata, 
ima delodajalec pravico, da odredi

SPLETNA ANKETA NA w ww.savinja.com

Ali boste s podražitvijo električne energije začeli 
varčevati ali se na to ne boste ozirali?

Večina sodelujočih v tokratni anketi že varčuje električno energijo, 
le peščica pa se na varčevanje ne ozira.

Že varčujem 
76%

Tokrat vas sprašujemo, ali menite, da bi bilo prav, da bi nadzirali 
tudi poslance in njihovo upravičeno odsotnost od dela? Vaše odgov
ore bomo zbirali na internetni strani www.savinja.com do vključno 
torka, 6. marca 2007. Rezultate glasovanja bomo objavili v prihodnji 
številki Savinjskih novic.

ugotavljan je  kršitev, pred lagani agencije naj bi bila sporna pred- 
način ni pravi. Omenjena določba vsem zaradi izjeme, po kateri bi 
o nadzoru  preko detektivske  detektivske organizacije v naspro-

Naša anketa
Bodo kontrolirali delavce v javni upravi?

Vlada je za obravnavo v Državnem zboru pripravila novelo zakona o 
javnih uslužbencih. Gre za kratek zakon, ki obsega le sedem členov, ven
dar pa prinaša nekatere pomembne spremembe. Med njimi je tudi uved
ba mehanizma nadzora nad zlorabami pravice do bolniških nadomestil 
ter povračila stroškov za prevoz na delo in z dela. Pri tem se upošteva kraj 
dejanskega in ne stalnega prebivališče, novi zakon pa naj bi omogočal 
večji nadzor nad tem. Da pa bi ugotavljali možne kršitve, se delodajalec 
lahko odloči za profesionalno storitev detektivske agencije, kot že sedaj 
velja v zasebnem sektorju. Ali jih je res potrebno kontrolirati?

Anica Šorli, Rečica ob Savinji
Mislim, da lahko delodajalec kontrolira vse de

lavce. Ni važno, ali je ta zaposlen v javnem ali za
sebnem sektorju. Vsi delavci, ne glede, kje so za
posleni, bi morali sporočiti, od kod se vozijo v 
službo. Prav tako je tudi pri bolniškem staležu, le 
da bi delodajalec moral vedeti, ali se delavec zaradi 
bolezni mora gibati in se sprehajati ali pa mora biti 
doma in mirovati.

Marjan Srčnik, Kropa
Če so začeli s kontrolami na vrhu, mislim, da je 

nekaj narobe. Vsekakor pa se strinjam , da je  
potrebno tudi delavce v javni upravi kontrolirati, 
tako kot v zasebnem sektorju. Najbolje je  povedati 
točno, od kod se voziš, potem nikakor ne moreš 
imeti problemov. Tudi bolniške naj kontrolirajo. Tisti 
delavec, ki dela v tovarni in gre v bolniško, je  v 
mnogih primerih že drugi dan kontroliran, če je do nje upravičen oziroma, 
če je res bolan.

Jože Orešnik, Ljubno ob Savinji
Kontrola mora biti, zakaj bi veljala le za nekat

ere. Kar pa se potnih stroškovtiče, b ijih  za tiste, ki 
se vozijo iz oddaljenih krajev v Ljubljano, morali 
ukiniti. Naj si poiščejo stanovanje v bližini službe. 
Saj tudi študentje, ki se vozijo iz oddaljenih krajev 
v Ljubljano, stroškov nimajo povrnjenih.

Janez Štiglic, Nazarje
Neka kontrola je že potrebna. Ne vidim vzroka, 

zakaj delavcev v javni upravi ne bi kontrolirali. V 
času, ko sem še sam bil v službi, so ljudje bili v bol
niški, a sem sam vedno zaupal stroki in verjel lju
dem. Tudi za potne stroške tedaj ni bil problem, saj 
smo se vsi med seboj poznali in smo vedeli, od kod 
se kdo vozi.

Anica Zagožen, Varpolje
Čeprav izhajam iz predpostavke, da so ljudje v 

večini pošteni, se vedno najde kdo, ki želi goljufati. 
Tako je povsod, tudi v javni upravi. Verjetno tudi 
tam ljudje zlorabljajo tako potne stroške kot boln
iško. Zato ne vidim vzroka, zakaj jih ne bi kontroli
rali. Če gre proizvodni delavec v bolniško, mu delo
dajalec hitro pošlje kontrolo in

Stanka Korenjak, Mozirje
Zakaj bi preverjali samo delavce v proizvodnji? 

Prav je, da se kontrolira tudi delavce 
posebno tiste, ki poskušajo goljufati. Mislim, da bi 
jih že zdavnaj lahko, ne šele



tju z veljavnim zakonom o detek
tivski dejavnosti delale za državne 
organe.

O nadzoru uslužbencev v bolni
škem staležu so skeptični tudi v 
zdravniški stroki. Zdravniki namreč 
menijo, da o kršenju bolniškega 
dopusta ne bi smeli odločati laiki. 
Konec koncev ie lečeči zdravnik ve, 
kakšno terapijo je  predpisal svo
jemu pacientu. Kakor bi sicer bilo 
prekrivanje strehe očitna kršitev, 
jasna tudi laiku, je lahko sprehod del 
terap ije , ki je  detektiv  ne more 
poznati. Vsekakor pa gre za ugo
tavljanje kršitev, kije  lahko le v pris
tojnosti zdravniške komisije.

NE GRE ZA KRŠENJE OSEBNIH 
PODATKOV

Sindikat državnih in družbenih 
organov je  imel tudi pomisleke o 
kršenju varstva osebnih podatkov 
javnih uslužbencev. Na vprašanje, 
ali bi detektivi zaradi varstva oseb
nih podatkov sploh lahko preverjali 
domnevno zlorabo bolniških dopus
tov in prevozov z dela in na delo, jim  
je informacijska pooblaščenka Na
taša Pirc Musar odgovorila, da je 
predvideni nadzor nad javn im i 
uslužbenci potreben in primeren. 
Ob upoštevanju dveh varovalk, 
torej obstoja suma in poprejšnjega 
opozorila uslužbencu, naj bi bila

novela zakona skladna z zakonom 
o varovan ju  osebnih podatkov. 
Seveda pa, opozarja Musarjeva, bo 
v tem primeru potrebno spremen
iti še zakon o detektivski dejavnosti.

OSTALE SPREMEMBE ZAKONA 
NISO SPORNE

Sprememba Zakona o javni up
ravi p rinaša še nekatere spre
membe. V uslužbenski sistem javne 
uprave se umeščajo nove stopnje 
v isokošo lske  izobrazbe po bo
lonjskem sistemu študija, nadalje se 
odpravlja obvezna objava javnih 
razpisov za delovna mesta v javni 
upravi v časopisih oziroma v urad
nem listu. Natečaji se bodo obvezno

objavljali na spletu, obvestilo o pros
tem delovnem mestu pa tud i na 
Zavodu za zaposlovanje. Poleg 
tega novela ureja tudi pravice direk
torjev občinskih uprav, ki so bili na 
tem položaju ob začetku uporabe 
zakona ojavnih uslužbencev. Direk
torju občinske uprave v primeru 
predčasne razrešitve in prene
hanja delovnega razmerja pripada 
odpravnina po zakonu o delovnih 
razmerjih in odpravnina v višini dveh 
petin povprečne bruto plače, kot jo 
je prejemal do razrešitve, za vsak 
polni mesec, ki je  ostal do izteka 
dobe imenovanja na položaj.

Tatiana Golob

KOLEGIJ ŽUPANOV ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Zahteva po razvojnih možnostih

Županja in župani Zgornje Savinjske doline se s poslancem Jakobom 
Presečnikom strinjajo, da je potek ceste zahodno od Šoštanja za 

našo dolino edino sprejemljiva rešitev ( fo to :  E M S )

Država naj bi do leta 2023 gradi
la ceste predvsem na treh oseh. Za 
Zgornjo Savinjsko dolinoje razvojno 
strateškega pomena tretja razvoj
na os od severne meje z Avstrijo 
prek Koroške in Šaleške doline do 
avtoceste. Kot smo že poročali, je 
poslanec Jakob Presečnik (SLS) 
na županjo in župane tukajšnjih 
občin naslovil pismo, v katerem jih 
opozarja, da bi bila vsaka druga 
rešitev razen ceste zahodno od 
Šoštanja za Zgornjo  Savin jsko 
dolino nesprejemljiva, s čimer se 
naslovniki v celoti strinjajo.

»Dolžnost regije je, da omogoči 
enakovreden razvoj celotnega ob
močja. Potrebno je  upoštevati, da 
je Zgornja Savinjska dolina razvojno 
zaostala, zato je  iz politično razvo
jnih razlogov potrebno doseči, da 
bo trasa speljana zahodno od Šoš

tanja, z obvezno dobro navezavo 
na obstoječo cesto proti Mozirju,« 
je  na ko leg iju  županov dejal 
Presečnik in prisotne spomnil, da so 
župani devetih savinjsko-šaleških 
občin pred časom podpisali pismo 
o nameri o poteku trase. O regiji

bodo morale enakovredno odloča
ti vse občine, je odločen Presečnik, 
ki sicer ne nasprotuje, da je velen
jski župan Srečko Meh (SD) vezni 
člen v odnosu do države, vendar 
vztra ja , da se o teh vprašan jih  
pogovarjajo tudi županja in župani

zgornjesavinjskih občin.
Po mnenju nazorskega župana 

Ivana Purnata (n eo d v isn i) bo 
potrebno Velenjčanom »pokazati 
zobe«, navsezadnje je  župan 
Mestne občine  Velenje Srečko 
Meh dobil mandat, da zagovarja 
zahodno varianto mimo Šoštanja. 
»V Velenju je politična s ituacija  
precej težka. Če ne bomo odločni, 
bomo samo privesek Velenja,« je še 
dodal nazorski župan. Precej moč
na opozicija v velenjskem mestnem 
svetu na čelu s svetnikom Francem 
Severjem (SDS) namreč odločno 
zagovarja za Zgornjo Savinjsko 
dolino povsem nesprejemljivo re
šitev, zato bo, tako  Presečnik, 
potrebno budno spremljati postop
ke države pri projektiranju omen
jene trase.

Savinjčan

MOZIRJE

Začeli z deli na gradbišču za športno dvorano
Nemogoče je vendarle mogoče, 

bo dejal marsikdo, kije  zadnja leta 
dvomil, da bo Mozirje sploh kdaj 
dobilo sodobno športno dvorano. 
Mnogi so dvomili tudi še po podpisu

pogodbe med županom Ivanom 
Suhoveršnikom  in Lidijo Žagar, 
p redsednico  uprave Gradisa iz 
Celja, kije izvajalec del.

Delavci tega podjetja so pretekli

teden zavarovali gradbišče in 
postavili gradbene kontejnerje. Za
hrumeli so delovni stroji in pričeli z 
izkopom gradbene jame, iz katere bo 
zrasel nov objekt. Športna dvorana 
bo velika 37x52 metrov. V njej bo 
prostorza izvajanje vseh dvoranskih 
športov z žogo, vključno z rokome
tom , ki zahteva največji prostor. 
Postavljena bo tudi plezalna stena. 
Dvorana bo v dopoldanskem času 
namenjena potrebam šole, saj se bo 
lahko z dvižnimi zavesami razdelila v 
tri vadbene enote. V popoldanskem 
času bo namenjena zunanjim upo

rabnikom, društvom, klubom in ra
zličnim prireditvam.

Športna dvorana bo v glavnem 
pritlični objekt, lociran najužni stra
ni šole, s katero bo povezana s hod
nikom. Za zunanje obiskovalce in 
uporabnike bo vhod v nov objekt na 
južni strani, ob novi cesti, kjer bodo 
tudi parkirišča za potrebe šole in 
obiskovalcev. Tribune bodo večino
ma izvlečne, na njih pa bo prostora 
za okoli 400 sedišč. Otvoritev nove
ga objekta je  predvidena konec 
letošnjega oktobra.

Benjamin Kanjir

Društvo SOS telefon vabi k sodelovanju nove 
prostovoljke

Prostovoljno delo se opravlja kot svetovanje na SOS telefonu za ženske in 
otroke -  žrtve nasilja, v Celju in v Ljubljani. Osnovno usposabljanje za sve
tovalno delo na SOS telefonu bo potekalo marca in aprila v Ljubljani. Uspos
abljanje je brezplačno. Za podrobnejše informacije pokličite v pisarno Društ
va SOS telefon, na tel. št. 01 544 35 13 ali 01 544 35 14, vsak delavnik od 
9.00 do 15.00. Prijazno vabljene!k________________________________________________________________ y



OBČINSKI  SVET GORNJI  GRAD

Premajhna preglednost proračuna
Gornjegrajski občinski svetniki so 

na zadnji redni seji sprejeli osnutek 
proračuna za leti 2007 in 2008. 
Zanj je glasovalo devet od desetih 
prisotnih svetnikov. Občinska up
rava bo na pod lag i p ripom b 
p rip rav ila  sprem enjeni pred log 
proračuna ki naj bi ga svetniki pred
vidoma obravnavali na naslednji 
seji. Letos naj bi se v občinsko bla
gajno nateklo 2,3 milijona evrov, v

prihodnjem letu naj bi bilo sredstev 
za dobra dva milijona evrov.

Predsednik odbora za proračun 
Andrej Presečnik se je  v razpravi 
zavzel za večjo preglednost pro
računa predvsem na postavkah, ki 
izhajajo iz obveznosti minulih let. 
Nadalje bo potrebno bolj jasno  
opredeliti obligatoren del proraču
na in nenazadnje, tako Presečnik, 
ostaja odprto vprašanje, če bo kaj

denarja  osta lo  za investic ijske  
namene. Dejslvoje, da občina nima 
pripravljenih realnih programov, s 
katerim i bi lahko kandidira la na 
državna in evropska sredstva, zato 
bo potrebno po mnenju svetnikov v 
prihodnjih letih intenzivno delati na 
tem področju.

Svetnik Niko Purnatje prepričan, 
da proračun ni v skladu s poslov
nikom, zato se je  opredelil proti

sprejemu osnutka. Župan Stanko 
Ogradi bi moral po njegovem mnen
ju  po s to tih  dneh županovanja  
pripraviti vsaj sanacijski program in 
jih  seznaniti s pogodbenim i ob
veznostmi občine. Za Purnata je 
prav tako nedopustno, da občinski 
svet sprejema osnutek proračuna 
brez predhodne uskladitve s pro
računskimi porabniki.

Savinjčan

GORNJEGRAJSKI  SVETNIKI NEZADOVOLJNI,  KER REŠITVE ZA ENGO (ŠE)  NI NA OBZORJU

»Engo je mrlič, ki bo potegnil v jamo 

Komunalo in Občino«

Andrej Presečnik (levo) in Rafko Žerovnik nista z razumevanjem 
sprejela razlage direktorja Enga Aleša Bratkoviča, da je potrebno 

biti razumevajoč in strpen ( fo to :  E M S )

Svetniki občine Gornji Grad so na 
zadnji seji ponovno razpravljali o 
razmerah v občinskem podjetju za 
proizvodnjo in dobavo toplotne en
ergije, ki brem eni občinski pro
račun do te mere, da o razvojnih 
perspektivah vtej občini še nekaj let 
ne bo mogoče razmišljati. Naložba, 
v katero je  bilo vloženih tedanjih 
630milijonovtolarjev (2,6 milijonov 
evrov), se je pokazala za ekonom
sko neupravičeno in hudo breme 
za občinski proračun, iz katerega 
odteka denarza plačevanje dolgov 
Probanki.

DVOTEDENSKI ODLOG DO 
REŠITVE?

Znano je, d a je  predstavnik Hold
inga Slovenske elektrarne (HSE) 
Đorđe Žebeljan na decembrski seji 
svetnikom dejal, d a je  HSE priprav
ljen odkupiti od Probanke 1,2 milijo
na evrov terjatev (2 8 8  m ilijonov 
tolarjev), naslednji korak pa naj bi 
bila investicija v kogeneracijo to
plotne in električne energije. Svet
niki so s tem soglašali, zjasnim pou
darkom, da bodo po izteku tega roka 
rešitev iskali sami.

Pretekli teden je  d irektor Enga 
mag. Aleš B ratkovič svetnikom  
povedal, da HSE ni odstopil od ko
generacije, vendar do pogodbe 
(še) ni prišlo in tudi Probanka ni 
p rip rav ljena  sode lovati pri tem  
poslu. V HSE so zadevo očitno  
ponovno preučili in postavili nekaj 
novih pogojev, o katerih Bratkovič 
ni govoril. Bolj ali manj pa je jasno, 
da HSE brez bančne  podpore

gornjegrajskega problema ne bo 
reševal. Končna rešitev naj bi bila 
znana v dveh tednih, ta čas pa naj 
bi v Gornjem Gradu potrpeli, je  v 
imenu HSE svetnike prepričeval 
Bratkovič.

KJE SO VSI MILIJONI?
Svetnikom je jasno, da si občina 

veliko potrpljenja ne more privošči
ti, saj je  proračun pod nenehnim 
pritiskom. Po odločbi sodišča ima 
občina mesečni lim it prihodkov 
okoli 117 tisoč evrov. Presežek te 
vsote gre za plačevanje dolgov 
Probanki, ki ima do Enga izredno 
visoke terjatve.

Sledila je precej ostra razprava 
svetnika Nika Purnata, kije izrazil kar 
nekaj pomislekov glede pravilnosti 
reševanja nastale situacije.

»Alije občinska uprava kaj storila 
za odpravo blokade? Kje so vsi mil
ijoni tolarjev, ki jih je bivši župan ob
ljubljal? Po njegovih izjavah je bilo 
zagotovljenih 240 milijonovtolarjev 
(milijon evrov) s strani ministrstva 
za okolje in prostor. Kaj je s 50 mili
joni tolarjev (209 tisoč evri), ki naj 
bi jih zagotovil takratni minister za 
gospodarstvo v Bajukovi vladi dr. 
Jože Zagožen? Prepričan sem, da 
Komunala 80 odstotkov svojega 
dela opravi za Engo brez pogodbe 
in brez plačila. Nujen je  sanacijski 
program in takojšnji ukrepi, saj je 
Engo mrlič, ki bo potegnil v jam o 
Komunalo in Občino,«je bil neposre
den Purnat, k ije  v nadaljevanju za
vrnil Bratkovičevo trditev, da ima 
Komunala Gornji Grad z Engom sk
lenjeno pogodbo.

V resnici, trdi Purnat, je sklenjena 
pogodba samo o nadzoru in kontroli 
ter manjših vzdrževalnih delih, nika
kor pa ne za nabavo sekancev in 
obračunu. Ob tem smo slišali, da je 
Engo Komunali že nekaj mesecev ni 
poravnal obveznosti, ki znašajo okoli 
osem milijonov tolarjev (33 tisoč ev
rov), in še to, daje za tako nevzdržne 
razmere kriv bivši župan Toni Rifelj.

PREOBREMENJEN PRORAČUN
Precej kritičen je bil tudi predsed

nik odbora  za proračun Andrej 
Presečnik, ki se sprašuje, kaj je  vsa 
leta delal nadzorni svet Enga. »Os
novni problem je, da strpnostnič ne 
velja. Imenovati je potrebno močne
jši nadzorni svet Enga, ki naj zadeve 
temeljito prouči. Vlada totalna zme
da in če HSE ne bo vstopil, bo po 
grobi oceni proračun letos obre
menjen za 400  tisoč evrov, pa še 
to  za obresti, ki j ih  do lgu jem o 
Probanki. Ne verjamem v dogovor 
in dokler bo kredit odprt, bo treba 
plačevati,« je zaključil Presečnik.

Še bolj neposreden je bil svetnik 
Rafko Žerovnik, ki je predlagal žup
anu Stanku Ogradiju, naj razpusti 
občinsko upravo in dela sfinančnim 
servisom , dokler se dolg do 
Probanke ne plača. »Nevzdržno je, 
da proračun ogreva šest odstotkov 
Gornjegrajcev in nekaj firm. Če Engo 
ne more živeti sam osto jno , ni 
dolžnost proračuna, da skrbi za kur
javo peščici ljudi,« je dejal Žerovnik in 
tako kot ostali nasprotoval ustano
v i l i  komisije, ki naj bi »reševala« Engo.

Savinjčan

0



OBČIN» MOZIRJE

Za praznik jurjevo, za podžupana pa Roman Čretnik
Županov predlog je najprej potrdi

la občinska statutarno pravna komis
ija  nato pa so ga soglasno potrdili še 
občinski svetniki. Na 5. redni seji 
občinskega sveta je Ivan Suhover- 
šnik imenoval svojega pomočnika, 
podžupana s katerim si bo delil delo. 
Kot najprimernejša izbira se mu je 
zdel nekdanji predsednik bivše kra
jevne skupnosti Roman Čretnik.

Benjamin Kanjir

Nekdanji predsednik bivše krajevne 
skupnosti Roman Čretnik je novi 
podžupan občine Mozirje
( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

JAVNI ZAVOD ZA TURIZEM, KULTURO, ŠPORT IN MLADINO MOZIRJE

Soglasje za mesto direktorice Biserki Povše Tasič

Z razdelitvijo občine Mozirje in 
ustanovitvijo nove občine Rečica 
ob Savinji skupen občinski praznik 
sredi septembra ni več aktualen. 
Mozirski župan Ivan Suhoveršnikje 
zato občinskim svetnikom predla
gal, da praznik bivše KS Mozirje 
postane občinski.

Zakaj ravno jurjevo? Razlogov 
za to  izb iro  je  več. A leksander 
Videčnik je  v obrazložitvi tega da
tuma, torej 24. aprila, zapisal, da 
so bili na ta dan skozi bogato trško 
zgodovino Mozirja voljeni sodnik 
in dva svetovalca. Temu bi lahko 
rekli začetek demokracije. Na isti

dan so uradno v svojo sredo spre- 
jem a li tud i nove tržane in roko
delce.

Konec aprila je primeren tudi za
voljo dejstva, da takrat praznujemo 
dva državna praznika, dan upora in 
praznik dela. V tem času so običa
jno  šolske počitnice, zato imajo 
občani več časa za obiskovanje ra
zličnih prireditev. Med njimi so spom
ladanska razstava cvetja v Mozir
skem gaju in vrsta tradicionalnih pr
ireditev, ki so bile doslej organizirane 
v okviru krajevnega praznika. Seve
da ne gre zanemariti dejstva, da je 
sveti Jurij farni zavetnik.

Pred letom dni so člani bivšega občinskega sveta občine Mozirje spre
jeli odlok o ustanovitvi novega javnega zavoda, ki naj bi povezal turis
tične ponudnike, predstavnike kulture, športnike in mladino. Po drugem 
razpisu za direktorja tega zavoda so občinski svetniki podali soglasje k 
imenovanju Biserke Povše Tasič.

Zavod je bil formalno ustanovljen 
konec lanskega avgusta, občinski svet 
pajevtistem času imenoval tudi petč
lanski svet, kije poskrbel za nadaljnje 
postopke. Na mesto vršilke dolžnosti 
direktorice je bila imenovana Marija 
Praznik, ki je za ustanovitev noveln- 
štitucije pripravila pravne podlage.

Na prvi razpis za mesto direktorja se 
je prijavilo pet kandidatov, nobeden 
izmed njih pa ni izpolnjeval zahtevanih 
pogojev. V slednjih je zapisana visoka 
izobrazba, delovne izkušnje na vod
stvenih položajih in predložitev pro
grama dela. Na drugi razpis je prišlo 
kar devet prijav, v ožji izbor pa je svet 
zavoda uvrstil pet kandidatov, ki so bili

povabljeni na razgovor.
Člani sveta zavoda za turizem, kul

turo, šport in mladino so se po dolgo
trajni razpravi soglasno odločili, da 
občinskemu svetu podajo predlog, 
da na mesto direktorice zavoda im
enuje Biserko Povše Tasič. Predlog 
je nato obravnavala občinska Komis
ija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. Člani komisije so glas
ovali proti temu predlogu in predla
gali občinskemu svetu, da Tasičeve 
ne imenuje. Kljub temu so dodatno 
predlagali, da se kandidatko povabi 
na sejo občinskega sveta in da se 
predstavi vsem svetnikom.

To se je zgodilo na peti redni seji, kije 
bila 26. februarja. Svetniki so bili pred

Biserka Povše Tasič bo Javni zavod za 
turizem, kulturo, šport in mladino 
vodila naslednjih pet let
( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

kandidatkino predstavitvijo večinoma 
skeptični glede njenega imenovanja. 
Razprave so potekale v smeri njen
ega pomanjkanja poznavanja po
dročij delovanja zavoda, saj se je  v 
Mozirje priselila šele sredi lanskega 
leta. Prav tako je  bilo jabolko spora 
njeno družinsko podjetje, ki ga vodi.

Zadeve so se po predstavitvi popol
noma spremenile. Svetniki so Biserki 
Povše Tasič drug za drugim priznav
ali odlično predstavitev programa in 
navajanje argumentov za njeno im
enovanje. Pokazala je dobro pozna
vanje problematike, s katero se bo 
zavod ukvarjal. To je občinske svetnike 
prepričalo vtej meri,dajihje kardeset 
glasovalo za njeno imenovanje na 
mesto direktorice, dva pa sta bila pro
ti. Javnizavod za turizem, kuffuro, šport 
in mladino bo tako naslednjih pet let 
vodila Biserka Povše Tasič.

Benjamin Kanjir

CELJE

Nova fakulteta za družbene in poslovne študije
V Celju je začela z delom Mednar

odna faku lte ta  za družbene in 
poslovne študije (MFDPŠ), ki kot 
samostojni visokošolski zavod raz
vija študijske programe s področja 
družbenih, ekonomskih, poslovnih 
in upravnih ved na vseh treh stopn
jah študija. Pri Svetu RS za visoko 
šolstvo ima zaenkrat akreditirana 
dva študijska programa, v prihodn
jih letih pa namerava razviti še do
datne magistrske in tudi doktorski

študijski program, saj študija na 3. 
stopnji v Celju še ni.

»V Savinjski regiji prevladujejo dis
locirane enote drugih univerz oziro
ma fakultet, zato smo želeli, da Celje 
dobi kakovostno fakulteto, ki bo za
poslovala strokovnjake iz regije,«je na 
predstavitvi povedal vršilec dolžnosti 
dekana doc. dr. Srečko Natek. Hkrati 
so želeli študentom omogočiti večjo 
dostopnost do univerzitetnega kot 
tudi podiplomskega študija, sajje odd

aljenost od univerzitetnih središč 
zaradi vse večjih finančnih bremen 
eden izmed ključnih razlogov za pod
povprečno izobrazbeno strukturo 
prebivalcev regije.

V študijskem  letu 2 0 0 7 /0 8  bo 
MFDPŠ razpisala dva študijska pro
gram a ki sta razvita v skladu z bo
lonjskimi smernicami in mednarod
no primerljiva, izvajati pa ju namer
ava redno in izredno: univerzitetni 
študijski program 1. stopnje Ekonom

ija vsodobni družbi in magistrski štud
ijski program 2. stopnje manage
ment znanja. Ekonomija v sodobni 
družbi je dodiplomski študijski pro
gram, ki študente usposobi za 
soočanje s sodobnimi in globalnimi 
izzivi, management znanja pa je 
podiplomski študijski program 2. 
stopnje, ki povezuje v skladno celo
to teorijo in prakso s področja nasta
janja, upravljanja in uporabe znanja.

Franci Kotnik



OVČEREJSKO DRUŠTVO RADUHA

Mednarodna razstava ova< v Logarski dolini
Ovce postajajo ena od močnejših 

živinorejskih dejavnosti tudi v naših 
krajih, rejci pa so združeni v društvo 
Raduha, ki ga vodi Silva Kosmač. 
Ovčereja je  ekonomska panoga, 
zato bi morali rejci živeti od pro
danih jagnjet, ne od subvencij, je 
prepričan predsednik Zveze druš
tev rejcev drobnice Slovenije in tudi 
sam ovčerejec, Boris Grabrijan. 
Problem o sta ja jo  cene, ki so v 
primerjavi z Italijo nepravično niz
ke, saj kilogram žive živali ne doseže 
niti 2,50 evra.

Letošnji najpomembnejši dogodek 
bo brez dvoma organizacija med
narodne razstave in državno prven- 
sh/o v striženju ovac, 8. in 9. septem
bra, v Logarski dolin i. Na dvod
nevnem dogodku naj bi se pred
stavilo okoli 50  različnih pasem 
drobnice iz številnih evropskih držav.

Ovčerejci so se strinjali, da bo mednarodna razstava drobnice v 
Logarski dolini dobra priložnost za njihovo promocijo ( fo to :  E M S )

Natem dogodku naj bitudi ustanovili 
zvezo rejcev drobnice v alpskem 
prostoru, ki naj bi, v kolikor bo izka
zan interes, prerasla v evropsko zv
ezo. Kotje dejal Boris Grabrijan naj bi 
v Logarski dolini osrednja pozornost 
veljala predelavi volne in promociji 
izdelkov iz drobnice.

Ovčerejci so trenutno v položaju, 
ko je  treba preseči sedanje stanje 
in od pretežne prodaje celih živali 
na domu preiti v večji meri na pro
dajo razkosanih delov. Po Grabri
janu je najbolj pomembno, kako 
izdelke predelati oziroma prodati. 
Dejstvo je, daje zanimanje za meso 
drobnice v porastu, še posebno so 
iskani mlečni izdelki. Kotje bilo sliša
ti med zgornjesavinjskimi ovčerej
ci, doslej ni vladalo pretirano zani
manje za predelavo mleka.

Savinjčan

PREMOGOVNIK  VELENJE

Odkop premoga do leta 2040, prihodnje leto

sončna elektrarna
V Prem ogovniku Velenje so v 

lanskem letu nakopali 3,9 m ilijo
na ton premoga in ga po pogodbi 
prodali Termoelektrarni Šoštanj 
(TEŠ) ozirom a Holdingu Sloven
ske elektrarne (HSE). Na ta način 
so u s tv a r ili n a jveč  ene rg ije  
(4 4 .2 00  teradžulov) v vsej svoji 
zgodovini in namesto načrtovane 
izgube v višini 5,8 m ilijona evrov 
pridelali 417 tisoč evrov dobička. 
Zaradi g radn je  6. b loka TEŠ je

o b ra to va n je  ve le n jskeg a  pre 
mogovnika z leta 2025  podaljša
no do leta 2040.

Gradnja novega energetskega 
bloka v Šoštanju pomeni, da bo v 
Premogovniku Velenje našla za
p o s lite v  d o d a tn a  g en e rac ija  
rudarjev. Po razvo jnem  načrtu  
naj bi ve le n jsk i ru dn ik  do leta 
2014 dajal okoli štiri milijone ton 
premoga letno, nato pa bodo za
če li p ro iz v o d n jo  p os top om a

zmanjševati vse do leta 2040, ko 
naj bi z odkopom v Šaleški dolini 
p reneha li. H krati bodo zm a n j
ševali tud i število zaposlenih  in 
povečevali produktivnost, vendar 
bodo zarad i zgodn jega upoko
jevanja rudarjev tudi v tem času 
na novo zaposlovali. Do leta 2011 
naj bi v P rem ogovniku Velenje 
dobilo delo okrog dvesto ljudi.

Od ta k ra t d a lje  n am e ra va jo  
polovico letnega dobička preliva
ti v sklad za zap iran je  rudnika, 
stroški z zapiranjem pa se pojav
lja jo  že zdaj. V opuščeno jam o  
Škale so doslej v lož ili že okrog
12,5 m ilijona evrov, potrebno pa 
bo še enkrat toliko. V premogov
n iku  se nade ja jo , da bodo del 
potrebn ih  sredstev v ta  namen 
dobili od države.

Premogovnik Velenje je z novim 
letom poleg čiščenja dejavnosti 
začel s program om  privatizacije 
dvanajstih od skupno štirinajstih 
hčerinskih družb. V njihovi lasti naj 
bi v celoti ostala le invalidsko pod
jetje HTZ in podjetniški inkubator 
PV Invest, v kratkem pa naj bi us
tanovili še tri hčerinske družbe. Po

LJUDSKA UNIVERZA VELENJE

Jeseni novi 

programi
Če se bo izkazalo, kot si želijo pri 

Ljudski univerzi Velenje, bodo jese
ni vpisovali vtri nove višješolske pro
grame izobraževanja odraslih. V 
sodelovanju z Zarisom, višjo strok
ovno šolo iz Ljubljane, bodo izvajali 
programa gostinstvo in turizem, z 
višjo strokovno šolo, lesarsko strok
ovno šolo  M aribor p rogram  le-

*  v «  te I I *
višješolski 

v Velenju
sarstvo, z izobraževalnim zavodom 
Hera, V išjo  strokovno  šolo  iz 
Ljubljane, pa naj bi v prihodnje slu
šateljem odprli nove možnosti za 
pridobitev strokovnih izobrazb or
ganizator poslovanja vgostinstvu in 
v tu rizm u, inžen ir lesarstva  ter 
inženir multimedije.

Jože Miklavc___________________________________ s

besedah direktorja Premogovni
ka dr. Evgena Dervariča so vse 
odvisne družbe leto 2 0 0 6  zak
ljučile pozitivno.

Prihodnje leto naj bi Premogov
nik Velenje med opuščeno klasi- 
rnico in Velenjskim  jezerom  za
čel g rad iti največjo sončno ele
ktrarno v Sloveniji. Razprostira
la se bo na p o v rš in i 1 0 .0 0 0  
kvadratnih metrov. Gre za soraz
merno drago obliko pridobivan
ja  e le k trične  energ ije , ki pa je  
popolnom a čista, zato se v pre
m o g o vn iku  o b e ta jo  d o lo če n e  
spodbude s strani države zaradi 
z m a n jš a n ja  o d d a ja n ja  to p lo 
grednih plinov.

Franci Kotnik

Zaspal bom pod pogojem, 
da si smem sam izbirati sanje.

Žarko Petan



NOVO SLOVENSKO VETERINARSKO HOMEOPATSKO DRUŠTVO IMA SEDEŽ V MOZIRJU

Kmalu tudi pri nas diplomirani veterinarji homeopati

Slovensko veterinarsko homeopatsko društvo je bilo ustanovljeno z 
namenom, da bi njegovi člani lažje uresničevali skupne cilje

( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

Konec januarja so slovenski vet
erinarji in študentje veterine, ki po
leg klasičnih metod za zdravljenje 
živali zagovarjajo v ta namen tudi 
uporabo homeopatije, ustanovili 
svoje društvo. Slovensko veterinar
sko hom eopatsko d ruštvo  ima 
sedež v M ozirju, n jegova prva 
predsednica je Maja Holeček.

Društvo je bilo ustanovljeno z na
menom, da bi njegovi člani lažje 
uresničevali skupne cilje. Slednji 
tež ijo  v sm is lu  laž jega  izob ra 
ževanja, razširitve homeopatije v 
Sloveniji in seznanjanja javnosti o 
prednostih tega načina zdravljen
ja živali. Prednost homeopatskega 
zdravljenja je v ceni, saj je  cene
jše, in v dejstvu, da uporaba home
o pa tsk ih  zd rav il ne zahteva 
karence.

Šolan je za ve te rina rje  hom e
opate, ki ga predpisujeta Evropski

komite za homeopatijo s sedežem 
v Bruslju in Mednarodna organ
izacija za homeopatsko veterino,

traja štiri leta. V tem času veteri
narji spoznavajo najučinkovitejše 
načine zdravljenja in zdravila za

različne bolezni. Po štirih letih slu
šate lji opravijo izpit in pridobijo  
d ip lom o. Trenutno zak ljuču je jo  
tretje leto šolanja, kar pomeni, da 
bo naslednje leto diplomirala prva 
generacija, okoli 35 veterinarjev 
homeopatov.

Predavanja so večinoma na Ven- 
išah. Vodi jih priznani svetovni strok
ovnjak, izredni profesor na dunajski 
veterinarski fakulteti dr. Gerhard 
Kowald. Pretekli vikend so se slu
šatelji seznanjali s pljučnico pri tel
etih in najučinkovitejšimi postopki 
njenega zdravljenja.

Veterinarska zborn ica  je  us
tanovila komisijo za komplemen
tarno medicino. V njej je tudi pred
stavnik homeopatov. To je prvi ko
rak, ki naj bi pripeljal k priznanju in 
večji uporabi homeopatskih nači
nov zdravljenja živali.

Benjamin Kanjir

BAR MLINČEK V SPODNJI  REČICI

Mlinarjev klub sprostitve
V soboto je svoja vrata odprl prenovljeni bar Mlinček v Spodnji Rečici. 

Tako je Boštjan Kolenc v Brinečevem kmečkem mlinu k mlinarski, peko
vski in turistični dejavnosti dodal tudi gostinsko ponudbo, saj je razširil 
zajtrkovalnico in naredil zimski vrt.

V prenovljenem baru Mlinček v Spodnji Rečici so popestrili gostinsko 
ponudbo ( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )

V Mlinčku so obiskovalcem na voljo 
različni hladni in topli napitki ter peko
vsko pecivo iz njihove bogate 
ponudbe. Da bi ugodili večjemu števi
lu potrošnikov, so svoj delovni čas 
podaljšali. Tako je bar Mlinček čez 
teden odprt od 6. do 22. ure, ob nedel
jah pa od 8. do 22. ure. V tem času 
lahko potrošniki dobijo tudi vse vrste 
kruha, medtem ko lahko moko kupijo 
med delovnikom od 8. do 17. ure.

Boštjan Kolenc, ki je  v mlinarske 
vode »zajadral« pred skoraj dvema

desetletjema, nadaljuje družinsko 
tradicijo, a jo dopolnjuje tudi s turis
tično ponudbo. Tako sedaj turisti, ki 
se mudijo v njihovih apartmajih, in 
seveda vsi, ki si želijo sprostitve, 
uživajo v mlinarjevem klubu spros
titve, kjerjim je na voljo finska savna 
v kombinaciji s parno, masažni ba
zen in prostor za počitek. Novost 
kluba je ležišče s pirinim vložkom, ki 
blagodejno deluje tako na hrbteni
co kot na celo telo.

Marija Šukalo

DRUŠTVO UPOKOJENCEV GORNJI  GRAD

Delovni in razposajeni
Društvo upokojencev iz Gornjega Grada si je v preteklem letu zastavilo 

precej ambiciozne načrte, ki so jih z dobro voljo in prizadevnim delom 
večine članovtudi uspešno realizirali. Po besedah predsednika Jožeta 
Božiča so skrbeli, da so vsak mesec pripravili kakšen dogodek.

Že po tradiciji organizirajo mater
inski dan, na katerega povabijo vse 
žene in m atere, lep odm ev je  
doživela razstava, ki sojo  pripravili 
ob prazniku občine, da o številnih 
izletih in družabnih srečanjih ne 
izgubljamo besed. Hvalevredna je 
skrb za bolne člane društva in vse, 
ki so stari več kot 90  let. Obiski na 
domu in drobne pozornosti so po 
Božičevem prepričanju stvari, ki

zbližujejo ljudi in utrjujejo medse
bojne odnose. »Zato,« pravi Božič, 
»se trudim o vsako srečanje zak
ljučiti s kulturnim ali šaljivim pro
gramom, ki ga pripravijo naši člani 
ozirom a članice.« Tudi za letos 
načrtujejo več izletov in samosto
jn ih  prireditev, z veseljem pa se 
bodo odzvali povsod, kjer bodo 
zaželeni.

Savinjčan

Predsednik društva gornjegrajskih upokojencev Jože Božič poudarja 
potrebo po sodelovanju znotraj kraja in tudi širše ( fo to :  E M S )



ZDRUŽENJU BORCEV ZA VREDNOTE NARODNOOSVOBOD ILNEGA BOJA MOZIRJE

Posebna skrb za socialne razmere elanov

Tako borci kot pridruženi člani se bodo po novem družili v Združenju 
borcev za vrednote narodnoosvobodilnega boja Mozirje

( fo to :  M a r i ja  S u k a lo )

Člani mozirske borčevske organ
izacije so 17. februarja v Osnovni 
šoli Mozirje uživali v bogatem pro
gramu partizanskih pesmi, ki sojih 
zape li m oški pevski zbor Kul
tu rnega  društva Mozirje in os
novnošolci. Udeleženci občnega 
zbora so nato prisluhnili poročilu o 
delu, ki g a je  podala predsednica 
Stanislava Borovšak, in si ogledali 
projekcijo slik, ki pričajo o njihovih 
izvedenih akcijah.

Posebno skrb so namenjali social
nim razm eram  svojih  članov. 
Obiskali so vse bolne in onemogle 
tako na njihovih domovih kot tudi v 
domovih starejših in jih  obdarili s 
priložnostnim  darilom. Urejali so 
grobove, grobišča in spomenike 
padlim  borcem med drugo sve

tovno vojno. Ohranjajo in negujejo 
tradic ije  narodnoosvobodilnega 
boja in se udeležujejo srečanj in

spominskih proslav. Bili so na Polja
ni, Čreti, Graški Gori, na Dobrniču... 
Skrbijo tudi za družabno življenje

svojih članov s pikniki in izleti. Za 
težko pokretne člane so organizira
li izletna Gorenjsko. Ob dnevu upo
ra proti okupatorju so organizirali 
proslavo z bogatim kulturnim pro
gram om , ob dnevu spom ina na 
mrtve pa pripravili žalno svečanost 
pred spomenikom padlih v Mozirju. 
V sodelovanju z mozirsko knjižnico 
so pripravili predstavitev knjige 
Jaka Koprivca Generalov let in 
pogovor z generalom Ivanom Dol
ničarjem.

Na občnem zboru so obravnavali 
tudi spremembe statuta in dopoln
itve pravilnika, po katerem so nast
ale velike sprem em be v n jihovi 
krovni organizaciji, medtem ko je  
njim prineslo le spremembo imena.

Marija Sukalo

KULTURNO DRUŠTVO NAZARJE

Na čelu ostaja Vladimira Planovšek
V Kulturnem društvu Nazarje de

lujejo različne sekcije, ki so v pre
teklem letu zabeležile številne us
pehe. O njih in o delu društva so 
spregovorili na občnem zboru prvi 
ponedeljek v februarju ter izvolili 
vodstvo. Na čelu društva nasledn
ja  š tir i leta o s ta ja  V lad im ira  
Planovšek.

Z abonm ajem  Kom edija na 
obisku, s katerim so poskrbeli za 
razvedrilo in smeh, so zadovoljili 
številno občinstvo. V reklamo so 
vložili veliko dela in finančnih sred
stev in bili pri tem zelo zadovoljni z 
obiskom. Uspešno deluje mladins
ka gledališka skupina, kije lani z igro 
Skrivnosti iz šolskega veceja opo
zorila na probleme mladih. Po us
pešni premieri so gostovali tudi v 
Gornjem  Gradu in Lučah ter 
pripravili ponovitev za svoje sošol
ce v Nazarjah. Mešani pevski zbor 
pod taktirko  Antona Acm ana je  
nepogrešljiv na številnih domačih 
prireditvah, podajo pa se tudi na 
gostovanja.

V Jakijevi hiši so pripravili razstave 
likovnih del akademskih slikarjev 
Alojza Zavolovška In Klavdija Tutte, 
ob občinskem  prazniku pa se je  
predstavila likovna pedagoginja 
Urška Stropnik. Člani nazorskega 
ku ltu rnega d ruštva  so b ili nep
o g re š ljiv i pri snem an ju  oddaje

Vladimira Planovšek
( fo to :  E M S )

Veseli pušeljc  Radia S lovenija. 
Medse so povabili tudi Matevža 
Lenarčiča, kije predstavil svoje po
potovanje Okrog edinega sveta. 
Velik organizacijski zalogaj je  za 
KD Nazarje predstavljal Glasbeni 
vihar, prireditev, na kateri so se 
predstavili vsi, ki se profesionalno 
ali ljubiteljsko ukvarjajo z glasbo v 
domačem kraju.

Tudi v prihodnje bodo skrbeli za 
številne prireditve in kulturne pop
estritve v kraju in širše. Pri abon
majski dejavnosti bodo poskušali 
poskrbeti tudi za tiste, ki so jim  ljub
ša resnejša dela. Pri tem predsed

nica Vladimira Planovšek zatrjuje, vsak po svojih zmožnostih, kot so
da vsega ne bo zmogla, če ji pri to delali do sedaj.
delu ne bodo pomagali ostali člani, Marija Sukalo

SADJARSKO DRUŠTVO FRANCA PRAPROTNIKA MOZIRJE
w

Cas za obrezovanje brajde
Člani Sadjarskega društva Franca 

Praprotnika so na zadnjem občnem 
zboru izrazili željo, da bi člani up
ravnega odbora poskrbeli za 
izobraževanje oziroma praktični pri
kaz spomladanske rezi vinske trte. 
Veliko članov ima doma namreč 
kakšno brajdo, ki s pravilno nego 
bogato obrodi.

Sadjarji so se zbrali v Ljubiji pri Jožetu 
Marovfu. Ker v Zgornji Savinjski dolini

domala žlahtne trte ni, so se želeli 
podučiti o negi brajde. Strokovnjak s 
tega področja Franci Malus iz Šmar
tnega ob Paki je zbranim pokazal, 
kako je potrebno trto spomladi pravil
no obrezati, da bo obrodila lepše 
sadove. Udeleženci izobraževanja so 
se nato zbrali še pri Vojku Fužirju, ki 
ima posajeno žlahtno trto, in si ogle
dali še njeno obrezovanje.

Benjamin Kanjir

Franci Malus je za člane sadjarskega društva izvedel praktični prikaz 
spomladanske rezi brajde ( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )



2. BRALNA ZNAČKA ZA ODRASLE

Branje lahko tudi povezuje

Ljubenska županja Anka Rakun (levo) je pripravila zanimiv klepet s 
pisateljico Aksinjo Kermauner ( fo to :  T a t ia n a  G o lo b )

Prejšnji petek se je  s svečano 
podelitvijo priznanj končala 2. 
bralna značka za odrasle, ki je sko
zi vse leto potekala v vseh enotah 
Osrednje knjižnice Mozirje in sejo 
je tokrat uspešno udeležilo kar 49  
njenih članic in članov. Na pr
ired itvi so im eli udeleženci 
priložnost prisluhniti pogovoru 
županje občine Ljubno in udele
ženke bralne značke Anke Rakun, 
s pisateljico Aksinjo Kermauner, 
avtorico trilogije Dnevnik Hiacinte 
Novak.

Omenjeno delo je bilo eno izmed 
najbolj branih na seznamu namen
jenem u udeležencem  bralne 
značke, ki so sicer lahko izbirali med 
24 naslovi, različnimi tako po zaht
evnosti b ran ja  ko t po žanru. K 
tokratni bralni znački je pristopilo 62 
bralcev iz celotne Zgornje Savinjske 
doline, uspešno pa so jo  zaključili 
bralci z osmimi prebranimi naslovi. 
Teh je bilo kar49, vsi so za zaslužen 
trud na sklepni prireditv i prejeli 
priznanja.

Že pred petkovo prireditvijo so 
knjižničarji Knjižnice Mozirje vse us
pešne udeležence bralne značke 
povabili na sproščen pogovor o pre
branih delih in o samem projektu. 
Pogovori so potekali v več krajevnih 
knjižnicah, organizatorji so na teh 
srečanjih bili deležni zanimivih idej za 
prihodnje bralne značke, predvsem 
pa je  bilo med udeleženci opaziti 
veliko zadovoljstvo nad izpeljanim 
projektom . Bralna značka za

odrasle je svoje prve korake storila v 
letu 2005 in sicer na pobudo in v 
sodelovanju s Kulturnim društvom 
Ljubno ob Savinji.

Knjižn ica M ozirje je  tok ra t v 
sodelovanju z Društvom slovenskih 
pisateljev v okviru projekta Povabi
mo besedo v goste povabila pis
ate ljico Aksinjo Kermauner, ki je  
poleg slovenske uspešnice o Hiacin- 
ti Novak napisala še nekaj knjig za 
mladino, ljubitelji poezije pa lahko

posežejo tudi po njenih pesmih. S 
pisateljico seje pogovarjala ljuben
ska županja Anka Rakun, ki je z iz
branimi vprašanji zagotovo zado
voljila radovednost udeležencev 
večera.

Prisotne je nagovoril tudi župan 
občine Mozirje Ivo Suhoveršnik, ki 
je  vsem  udeležencem  bralne 
značke čestita l za n jihovo pre
danost branju, vsem, ki jih tovrstni 
konjiček še m am i, pa je  izrekel 
močno pobudo k udeležbi prihod
nje bralne značke. Da knjiga v 
Zgornji Savinjski dolini le še ima vel
javo, sta s svojo prisotnostjo na pr
ireditvi dokazala še župana občin 
Nazarje in Rečice ob Savinji, Ivan 
Purnat in Vinko Jeraj. Podporo pr
ireditvi, ki spodbuja kulturo branja, 
sta enako pokazala poslanec Ja
kob Presečnik in mozirski svetnik 
Peter Goltnik. Pomembnost branja 
in povezovanja v svetu, ki postaja 
vedno bolj razosebljen, so s svojo 
številčnostjo potrdili tudi vsi ostali 
obiskovalci prireditve.

Tatiana Golob

GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Mojca Kuhar in Ana Glušič na državno prvenstvo

Na klav irju  s e je  pom erilo  28 
učenk in učencev, iz Glasbene šole 
Nazarje pa jih  je v kategoriji I. b (ro
jeni 1994 in 1995) nastopilo kar 
pet. Sabina Jevšnik, Klara Praznik 
in Bernarda Štiglic so si priigrale 
bronasto priznanje, Tina Guček je 
preje la  srebrno  p riznan je  (vse 
naštete pianistke se izobražujejo 
pod mentorstvom Tonija Acmana), 
najbolj vesela pa je  bila Ana Glušič 
(n jena m entorica je  Ana Avber
šek), k ije  prejela zlato priznanje in 
nastopila tudi na zaključnem kon
certu najboljših tekmovalcev.

F lavtistka P a tric ija  Fajdiga je  
prav tako nastopila v kategoriji I. 
b in osvo jila  srebrno p riznanje

(njen m entorje  Jernej Marinšek), 
klarinetistka Mojca Kuhar, varov
anka m entorja  Bojana Zemeta, 
pa je v starostni kategoriji I. b os
vojila zlato priznanje in se že mar
ljivo  p rip ra v lja  za n as top  na 
d ržavnem  tekm o va n ju  m lad ih  
g lasbenikov Slovenije. Obe tek
movalki je  na klavirju sprem lja l 
Toni Acman.

R avna te ljica  G lasbene  šole  
N azarje  O lga K lem še po tek 
movanju ni skrivala zadovoljstva, 
saj doseženi rezultati potrju jejo 
visok nivo strokovnega in peda
goškega dela na omenjeni šoli. Še 
posebej prisrčne čestitke je na
menila obema »zlatima« učenka

ma, katerima uvrstitev na državno 
tekmovanje, ki bo v dneh od 12. 
do 18. marca v Ljubljani, pomeni

ve liko  spo db ud o  za n ad a ljn je  
glasbeno izobraževanje.

Franci Kotnik

13. in 14. februarja je vCelju in Velenju potekalo 10. regijsko tekmovanje 
mladih glasbenikov celjskega in koroškega območja. Nastopilo je sto 
učencev iz dvanajstih glasbenih šol, ki so preverili svoje znanje igranja na 
klavir, flavto, oboo, klarinet, saksofon, fagot in kljunasto flavto, nastopilo pa 
je tudi pet komornih skupin s trobili. Glasbena šola Nazarje je na tekmovan
ju sodelovala s sedmimi učenci, izmed katerih sta se še posebej dobro iz
kazala klarinetistka Mojca Kuhar in pianistka Ana Glušič, ki sta si z zlatim 
priznanjem prislužili možnost nastopa na državnem tekmovanju.

Ob glavni cestni povezavi Gornji Grad-Kamnik, le streljaj od vrha prela
za Črnivec v smeri Nove Štifte, kaže eden od drogov tamkajšnjega 
daljnovoda kaj klavrno podobo. Takšna slika je že kar nekje od zadnjega 
letošnjega sneženja in samo vprašanje časa je, kako dolgo bo električ
na energija še lahko potovala skozi tako čudno napeljane električne 
vodnike.

Franjo Atelšek



Piše: Aleksander Videčnik

Tudi v naših krajih so ljudje nekoč verjeli v razne 
prikazni, strašenje in druge pojave, ki so mučili 
ljudi.

MORA GA JE TLAČILA
V okolici Luč je živel kmet, ki gaje ponoči redno 

tlačila mora in zato ni mogel spati. Nekega dneje 
k hiši prišel berač, ki je zaprosil za kos kruha in 
malo toplega mleka. Seveda je bil zgovoren in 
pripovedoval, kaj vse je videl spotoma v Luče. 
Znano je bilo, da so nekdanji potovci prenašali 
novice iz kraja v kraj. Kmetje videl v beraču pamet
nega človeka in gaje  vprašal za nasvet, kako bi 
pregnal moro, ki ga skoraj vsako noč tlači in mori. 
Berač mu je svetoval, tako je slišal pripovedovati 
ljudi na Koroškem, da naj kmet, preden se odpravi 
spat, položi na mizo v hiši velik nož, ta mora biti 
usmerjen iz kota v kot. Kmetje storil tako, kot mu 
je svetoval berač. Resje imel mirno spanje in bil 
je navdušen nad modrostjo berača. Ko pa je prišel 
v hlev, je z grozo opazil zaklanega vola. Bil je ves 
iz sebe, toda njega od tedaj ni več mučila mora.

UBOGE DOMAČE ŽIVALI
Po ljudskem izročilo je  mora nadlegovala tudi 

domače živali v hlevu. Če so krave hitro hirale, so 
ljudje domnevali, daje tu posredi mora. Ko krave 
niso imele pričakovano količino mleka, so ljudje 
verjeli, da jih ponoči "ziza" mora. Proti vdoru more 
v hlev so na vrata hleva nabili list papirja ali lese
no desko s podobo morske noge (pentagram). 
Prizadeteživali pa so z leskovo šibo narahlo udar
jali po vampu, to je pregnalo moro.

NADLOGA V MNOGIH HIŠAH
Baje je bila redka hiša, kjer ni tlačila mora. Ven

dar, kot vedo povedati stari ljudje, seje pojavljala 
vedno znova na določenih domačijah. Redno je 
prek Volovljeka prihajal v Podvolovljek krošnjar, 
k ije  rad prenočeval pri Mlinarju. Neke noči gaje 
tam hudo napadla mora, zjutraj ni mogel obrniti 
glave, tako hude posledice je imel. Sam je menil, 
da mu mora leži na vratu. Krošnjarje bil prepričan, 
da je  mora v Mlinarjevi hiši "doma" in je  zaradi 
tega v bodoče iskal prenočišče pri sosedu Mli
narjevih.

VEROVANJE O ČETRTKU
Veljalo je  nenapisano pravilo, da ženske niso 

ob četrtkih predle. Ljudje se verjeli, da je to dan, 
ko prede Pehtra. Če bi torej ženske predle na ta 
dan, bi jim  lahko pokvarila predivo, saj je bila zelo 
hudobna in maščevalna, so pravili ljudje.

Verouanja in Draže
OBRAMBA PRED MORO

Pri svinjah, ki so bile pogosto žrtve more, so ljudje 
verjeli, da zareze v repku svinje odvrnejo to nad
logo.

LEPA NAVADA PO SEDMINAH
Po pogrebu katerega od vaščanov so v Lučah 

po sedmini delili ubogim  sovaščanom kruh. 
Reveži so bili tega zelo veseli in tudi hvaležni za 
ta dar, zato so tudi molili za pokojnike. Pa seje 
spomnil župan K.J., da to ni potrebno, in da lje  
razglasiti, da se mora delitev kruha po pogre
bih ukiniti -  prepovedal je ta stari običaj! Reveži 
so mu to  zelo zam erili in km alu je  tud i on 
obubožal. Ljudje dobre volje pa so verjeli, da je 
k njegovi nesreči pripomoglo prekletstvo, ki so 
ga izrekli ubogi nad njim, zaradi prepovedi del
itve kruha po sedminah.

DA BO DOJENČEK DOBER ČLOVEK
Veliko skrb so naši predniki posvečali novoro

jenčkom. Okoli njih je bilo veliko verovanj. Tudi tole 
-  da bo odrasel v ponižnega in poštenega člove
ka, so mu v prvo kopel položili rožni venec in nekaj 
kovancev. Ko pa so ga prinesli od krsta, so mar
sikje pod klop nastavili krta, kar bo še posebej 
vplivalo na njegovo ponižnost.

Na sploh so verjeli, da bo novorojenec, katere
mu so med povoje vložili temno krpo in ga nato 
nesli h krstu, ljubil barvitost in mu bodo obleke 
vseh barv dobro pristajale.

DEKLETA NA KRESNI VEČER
Ta čarobni večerje nekaj posebnega v verov

anju naših prednikov. Dekleta so na ta večer iska
la odgovor za svojo usodo. Iz travnatih rož so ple

tle venčke in jih  metale v drevo. Če je kateri 
venček obvisel med vejami, se bo to leto zago
tovo poročila. Metanje venčkov v sadno drevje 
ni veljalo!

Tako fantje kot dekleta so na kresni večer 
spraševala usodo. Veljalo je za fante in dekleta 
p rav ilo , da so v d rva rn ic i za g ra b ili kup 
nasekanih drv in šli z njimi v naročju, trikrat okoli 
hiše. Nato pa so jih  prešteli, če so bile parnega 
števila, so se tisti, ki so jih  nosili, še tega leta po
ročili.

ZA LEPE LASE
Na sveti večerje velika dekla skuhala različne 

rože.Sto vodo je potem umila lase vsem v družini. 
Tako so imeli vedno lepe in goste lase.

PREGANJALI SO COPRNICE
V Podvolovljeku so nekoč na predvečer sv. 

Jurija celo uro nepretrgano zvonili. Tako so preg
nali hudobne ženske iz doline.

DOBRA LETINA BO
Če so na svečnico prišli h kmetiji številni berači, 

ki so v čast praznika prepevali svečanske pesmi, 
za n jihovo petje so dob ili že p ripravljene 
pogačice, so kmetje verjeli, da bo dobra in obilna 
letina.

ZEMLJA BO DOBRO OBRODILA
Nekoč so na veliko noč, pozno ponoči, obhodili 

njive in polja. Spotoma so molili in prepevali 
nabožne pesmi, vse to, da bi zem lja dobro 
obrodila.

Za vse, kar sem zapisal, se imam zahvaliti pri
jazni pripovedi Bogomira Supina iz Luč!

3šcemo stare fotografije

Pozabljen pogled v Nazarjah. Fotografiral Ciril M. Sem.



PROMOCIJSKI  KONCERT SAVINJSKEGA TROBILNEGA KVARTETA V MOZIRJU

Uživali so tudi izvajalci, ne samo poslušalci
Na pustno soboto zvečer so v kulturnemu domu v Mozirju člani Savinjske

ga trobilnega kvarteta na promocijskem koncertu predstavili vsebino svoje 
pravkar izdane zgoščenke. Na koncert so povabili tudi nekatere znane glas
bene goste. Obiskovalci so lahko uživali v zelo raznovrstni glasbi.

Zgoščenka z naslovom Najlepše 
melodije za trobilni kvartet ima iz
virno naslovnico -  delo Mladena 
Melanška. »Ker je to prvi večji pro
jekt, smo menili, da bi karikatura 
našega sestava najbolj ustrezala,« 
nam je povedal Miran Šumečnik. 
Na ploščku je  dvajset naslovov. 
Med njim i so tako klasiki kot sta 
Brahms in Händel, pa MojmirSepe 
in Henry Mancini, najti je skladbe 
iz muzikalov ter črnske duhovne 
pesmi.

Savinjski trobilni kvartet sestavlja
jo : Tomaž Podlesnik in Roman 
Podlesnik (ki pa nista v sorodu) pri
hajata iz Luč in Ljubnega, igrata 
trobenti. Andrej Mikek iz Bočne igra 
bariton, Miran Šumečnik iz Velen

ja, ki ima savinjske korenine, pa po
zavno. Fantje so se srečali na Sred
nji glasbeni šoli Fran Korun Koželjski

v Velenju, prvič pa so skupaj zaigrali 
na Lučkem dnevu poleti leta 2002. 
Od tak ra t pogosto nastopajo  
skupaj, sodelujejo pa tudi v različnih 
godbah na pihala in drugih glasbe
nih sestavih.

Podobnih zasedb je bolj malo, 
zato je precejšnja stiska za ust

rezne note. Priredbe de la jo  vsi 
štirje člani. »Ni šefa, ni podrejenih, 
vsi so za vse,« je dejala Janja Irman 
Kolar, kije koncert povezovala. Na 
koncertu in pri snemanju zgoš
čenke so sod e lo va li še Tomaž 
Guček na klaviaturah, na bobnih 
Davor P lam berger in na kontra
basu Andrej Hočevar. V Mozirju 
sta harm onikarja Zmago Štih in 
Tomaž Guček za ig ra la  v duetu 
Mojca Bitenc in Jure Bizjak pa sta 
se predstavila s pevskimi točkami 
v spremljavi Tonija Acmana.

Sproščen nastop brez treme je 
pričal, da uživajo tudi izvajalci ne 
samo poslušalci. Ti so se nastopa
jočim  zahvalili z burnimi aplavzi 
Koncert je  bil užitek za vse glas
bene sladokusce, ki so se odločili ta 
sobotni večer nameniti g lasbi in 
zabavi. Novo zgoščenko je mogoče 
dobiti pri članih zasedbe.

Marija Lebar
S proščen  na s top  S av in jskega  tro b iln e g a  k v a r te ta  je  p r ič a l, da už iva jo  

tu d i iz v a ja lc i ne samo p o s lu š a lc i ( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

KULTURNO DRUŠTVO NAZARJE

Večer zimzelenih melodij in ljudskih pesmi
bomo znali posredovati ideale, ki so 
sicer nedosegljivi, vendar pa se jim 
moramo kar se da približevati in jih 
nikoli ne poteptati,« je med drugim 
dejal dr. Peter Weiss

V nadaljevanju prireditve so pos
lušalci uživali v prijetnem kulturnem 
programu, ki so ga pripravile pevke 
vokalne skupine Majnice. Skupina 
je nastala na pobudo Katje Gruber, 
ki ob svoji zborovodski dejavnosti le 
redko tudi sama zapoje. Zato je lani 
maja k sodelovanju povabila še pe
vske kolegice Majo iz Petrovč, Ireno 
iz Ljubije ter Katjo in Vanjo iz Velen
ja, ki prepevajo tudi v večjih vokaln
ih sestavih.

Prijetne melodije so iz svojih instru
mentov v sobotnem večeru izva
bljali tudi člani Savinjskega trobil
nega kvarteta. Skupaj delujejo že 
pet let. Fante druži veselje do glasbe

Dr. Peter Weiss je poudaril, da 
kulture brez človečnosti ni

(fo to : M a r ija  Š u k a lo )

in želja po spoznavanju novega. Z 
igranjem se predajajo glasbenim 
užitkom in razveseljujejo poslušalce 
po naši dolini in tudi širše.

M arija Šukalo

Sredi februarja so v nazorskem 
Domu kulture pripravili koncert 
vokalne skupine Majnice in Savin
jskega trobilnega kvarteta. Slavnos
tni govornik je bil profesor dr. Peter 
Weiss. V uvodu je  spregovoril o 
človečnosti in našem največjem 
pesniku Francetu Prešernu, kije, da

bi preživel, uporabil moč besede.
»Vednoznova je treba brati in gra

diti človeško v sebi, da ne bi pozabili 
na poslanstvo, ki ga imamo in ki ga 
moramo predati otrokom in vnu
kom: da smo spoštljivi do bližnjih, 
sodržavljanov, sosedov in do vseh 
drugih človeškega rodu, da jim

Pevke v o ka ln e  s ku p in e  M a jn ic e  so se p re d s ta v ile  z z im z e le n im i 
popevkam i in  s lo v e n s k im i l ju d s k im i pe sm im i ( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )

Dragi Viktoriji Hriberšek Dragi Hermini Žlavs
za 40. rojstni dan za 40. rojstni dan

Srečo, zdravje, kup želja
voščim o ti iz srca, da  izpolnilo vse se bo, mi želimo zdaj ti to.

Veliko zdravja in sreče, življenje naj ti v  miru teče.

Iskrene čestitke.
en poljub na vsako  stran, prejmi za tvoj rojstni dan.

Tvoji dom ači ter Hriberškovi, Jakopinovi, Žlavsovi in Lomškovi Čestitamo tvoji dom ači ter družine 2 x Hriberšek, Jakopin in Lomšek



Z y v o d i M O
Čeprav je  bila letošnja zima zelo nak

lonjena gradbeni panogi, čas za gradnjo 
šele prihaja. Verjam em o, da ste tisti, ki 
im ate v  letošnji pomladi namen izvajati 
kakšna pomembnejša gradbena dela, že 
vse naštudirali čez zimo. Brez dobrega 
načrtovanja pri gradnji pač ne gre. Ker pa 
nas večina le ni podrobno strokovno pod
kovana o gradbeništvu in se zato v zvezi 
s tem  pojavlja precej vprašanj, vam  v 
tokratni gradbeni prilogi ponujamo nekaj 
informacij v zvezi z vprašanji, s katerim i 
se pri gradnji pogosto srečujemo.

Zunanja gradbena dela
VRSTE ZIDAKOV ZA ZIDANO HIŠO

Hišo lahko zidamo iz klasične aii termo opeke, na voljo so še zidaki iz po- 
robetona ali betonski zidaki. Termo opeki se dodaja žagovina ali papirni 
mulj. Ti dodatki med žganjem zoglenijo, na njihovih mestih pa nastanejo 
žepki, napolnjeni z zrakom. Tako se dosežejo do 30 odstotkov boljše toplot- 
noizolativne lastnosti v primerjavi s klasično opeko. Porobeton je sestavljen

iz kremenčevega peska, apnenca in vode, v zidaku pa je ujet zrak, kar prav 
tako prinaša dobre toplotnoizolativne lastnosti. Material se zaradi svoje 
porozivnosti preprosto obdeluje, kar omogoča hitrejšo gradnjo. Malce slab
še toplotnoizolativne lastnosti ima perlit, zato ga pomešajo v malto ali klasi
čni zidarski fasadni omet za ometavanje zidov iz izolativnih opek.

TANKOSLOJNA KONTAKTNA FASADA 
Takšna fasada je debela le centimeter, sestavljajo pa jo posamezne plas

ti, debele le nekaj milimetrov. Fasada je kontaktna, ker se plasti druga za

d.aa, Praprotnikova 35 
3330 MOZIRJE 
Tel.: 03-83 90 360

E  m a il: a s c S O O Q @ s io l.n e t ; FSXS 03-83 90 381 
TRGOVIMA - VODOVOD - OGREVANJE

UGODNA PONUDBA V MARCU

Prodaja, montaža in servis
D e lo v n i č a s :  o d  7.00 d o  17.00 u re , s o b o t a  o d  7.00 d o  12.00 u re

Instalacije za 
ogrevanje in 
vodovodPOPUSTI, HITRI KREDITI

H I H H H V  z* Plačilo na 60 obrokov 
Hitri krediti 
do 300.000 SIT 
Dostava na dom

G f l R / I N r
Pohištvena industrija Polzela d.d., Polzela 176 a, 3313 Polzela, 

Industrijska prodajalna: 03 703 71 30,03 703 71 31, info@garant.si, www.garant.si



drugo nanašajo neposredno na zid hiše. Najprej se na zidake nanese plast 
lepila s katero lepimo izolacijo, debela vsaj 12 centimetrov. Nanjo se na
mesti nova plast lepila z armirano mrežico, ta se premaže z emulzijo, na 
koncu pa se naredi še tankoslojni zaključni fasadni omet. Tankoslojne fa
sade so cenovno ugodnejše, namenjene pa so objektom, za katere se meni, 
da njihovi fasadi ne bo treba prenašati kakšnih mehanskih vplivov.

FASADNI SLOJI
Akrilni sloj je za paro neprepusten, vodoodbojen, izdelan na akrilni osnovi, 

omogoča močne barvne odtenke. Silikatni sloj zagotavlja paroprepustnost 
navzven, je tudi vodoodbojen. Silikonski zaključni sloj prav tako zagotavlja 
vodoodbojnost, tako da para lahko prehaja iz notranjih prostorov.

IZOLACIJA ZUNANJIH STEN
Pri fasadah se največkrat uporablja izolacija iz lamel kamene volne, ek- 

spandiranega polistirena ali drugih, alternativnih materialov. Dražja je fasa
da s kameno volno, polistirenska je približno 30 odstotkov cenejša. Alter
nativne variante so med najdražjimi. Predvsem je pomemben zaključni sloj 
fasade, kajti le z dobro izbiro tega bo celoten sistem paropropusten in hkra
ti vodoodbojen na zunanji strani zidu.

ALTERNATIVNE VRSTE IZOLACIJE
Med alternativne vrste izolacije uvrščamo celulozne in lesene kosmiče, 

ki so lahko tudi v obliki vezenih plošč, lesene vlaknenke, ovčjo volno in pluto. 
Ti materiali so primerni za izolacijo zunanjih sten in podstrešja, medtem ko 
so za izolacijo tal primerni penjeno steklo, glina ter perlit in vermikulit, ki se 
obvezno mešata z malto ali betonom.

Vrste strešnih kritin:
- Betonski strešniki - spadajo k težkim vrstam kritini, z njimi prekrivamo 

tako strme strehe, kot strehe z manjšim naklonom.
- Opečni strešniki - najbolj znan je bobrovec, ki spet pridobiva na svoji 

veljavi, saj velja za eno izmed najbolj trpežnih kritin.

i m r s W o  i l o , o
Ljubija 55, 3330  Mozirje 

-46-46, 839-46-45, 583-36-81

m e r i .

PREKRIVANJE STREH
z  r a z l ič n im i  p lo č e v in a s t im i  k r i t in a m i  

SKANDINAVSKA KRITINA ■

metro Bond

[S te  v d i l e m i  p r e d  i z b i r o  k r i t i n e  - p o k l i č i t e  z d a j !

KLEPARSTVO VREŠ Tel: 03 58 86 188, GSM: 041 644 323



TONDACH®. 
DOBRA ODLOČITEV.

Na r a v n a  o p e č n a  k r i t i n a .

Podjetje Tondach Slovenija je v letu 2006 še bolj utrdilo vodilno vlogo 
na tržišču Slovenije kot proizvajalec in prodajalec opečne kritine. Engo- 
birane in glazirane strešnike slovenske proizvodnje uspešno prodaja 
ne le doma, ampak tudi v dežele Evrope.

OPEČNA KRITINA - VSE BOU ISKANA IN CENJENA

Opečna kritina je vse bolj iskana in zaželena strešna kritina, znana več 
kot 2500 let. Takšne reference si bodo mlajše kritine, četudi sodobne 
proizvodnje, težko pridobile. Danes po njej segajo vsi, ki bi si radi ustvarili 
kvaliteto naravnega, zdravega in kvalitetnega bivanja.

TONDACH®
Naravna opečna kritina.

IZ NARAVE ZA ŽIVLJENJE

Glina je velik gradbeni potencial, saj povsem ustreza sodobnim eko
loškim in zdravslvenim zahtevam. Je eno najstarejših gradiv, pomaga 
tudi pri reševanju kompleksnega ekološkega problema sodobnega 
časa. Znanja iz preteklosti moramo prenesti v sedanjost, da bomo okolje 
ohranili še za prihodnost. Pomembnoje poznati in upoštevati naslednje 
kriterije ob izbiri kritine: skladnost z okoljem, trajnost kritine, možnost 
popravila, preizkušenost kritine, ekološko neoporečnost, udobnost in 
ugodnost bivanja.

flKCIJfi POMLAD
od 1.3. do 30.4.2007

-5% POPUST na vse osnovne strešnike 1/1 
v naravni opečni barvi, engobi in glazuri

STREHA - NAJBOLJ IZPOSTAVUEN GRADBENI DEL

Streha zaključuje zgradbo z zgornje strani. Danes, ko postaja vse boj 
pomembna tudi izkoriščenost podstrehe (stanovanjska podstreha), 
streha dobi novo dimenzijo. V ospredje stopi izbira kvalitetne kritine, 
hidro-in termo-izolacije, načina gradnje in izvedba strehe. Streha ima 
veliko pomembnih nalog. K gradbeno fizikalnim štejemo toplotno izol
acijske za letni in zimski kriterij ugodja v prostoru. K estetskim lep in 
dolgotrajen in lep izgled, ter prilagoditev objekta in strehe okolju, v ka
terem se nahaja. Ekološka vloga postaja vse bolj cenjena. Pomembna 
je tudi ekonomska. A ne vedno in ne za vsako ceno, temveč za ceno 
argumentov in kvalitete.

PREZRAČEVANJE STREHE

V osnovi mora biti vsaka streha, ne glede na naklon zračena. Zračni 
tok mora biti omogočen pod kritino. Zračenje se uredi glede na način 
podstrešja (bivalno ali nebivalno). Potrebne količine dovoda zraka v 
kapni liniji in odvoda zraka v predelu slemena, na podlagi odvisnosti od 
naklona strehe in dolžine špirovca, ureja poseben normativ.

PONUDBA KRITIN TONDACH® GLEDE NA POVRŠINO IN OBLIKO

Vabljeni v galerijo opečnih kritin TONDRCH na sejmu DOM, 
od 06. do 11.03.2007, hala A, Gospodarsko rastavišče Ljubljana.

j  1  1 1  ^  ^

www.tondach.siStopite v svet naravne  opečne  kritine 

htta://www.tondach.si/
Tondach Slovenija d.o.o., Boreči 49, 9242 Križevci pri Ljutomeru 
Tel.: 02/ 588 86 17, 588 86 18, 588 86 19, e-mail: info@tondach.si

Pestra je in bogata. Kritina je lahko naravnega videza opečne barve, 
lahko je engobirana, brez sijaja ali z bledim sijajem ali glazirana z nano
som steklene prevleke, karji daje še večjo trajnost, žlahtnost in sijaj. Streš
niki iz stiskanega ali vlečenega programa so različnih oblik. Tudi barvna 
paleta je široka. Kupcu omogoča lažjo izbiro za uresničitev življenjskega 
cilja. Imeti svojo lastno, lepo, kvalitetno, funkcionalno in naravno streho. 
Za vse življenje.



- Pločevinasta kritina -je  lahka in zato primerna za montažne objekte ali 
za prekrivanje objektov z ostrešji, ki ne bi prenesla težje kritine. Pločevinas
to kritino lahko položimo kar preko stare kritine.

- Vlaknocementne plošče - podobne so salonitkam, imajo enak profil in 
mere, zato jih uporabljajo predvsem za nadomeščanje le-teh. Primerne so 
tako za industrijske kot stanovanjske objekte.

- Bitumenska lepenka - primerna je za prekrivanje streh z majhnim ali zelo 
velikim naklonom. Veliko se uporablja za sanacijo starih poškodovanih 
streh, ker je zelo lahka, je primerna tudi za montažne objekte.

KO BALKON ZAMAKA
Najprej je  potrebno ugotoviti, ali balkon oziroma terasa le zamaka ali pa 

gre tudi za poškodbe talne obloge. Če gre le za zamakanje, talno oblogo le 
premažemo s tekočino iz poliuretano, sicer pa na obstoječo oblogo

položimo poliuretansko hidroizolacijo in čez njo novo talno oblogo. Podla
ga se še večinoma pripravlja klasično z uporabo materialov iz bitumna, vse 
večja pa je tudi ponudba alternativnih, kakovostnih materialov iz poliure
tano.

VGRADNJA OKEN
Pri vgradnji oken je potrebno poskrbeti, da so stiki med zidom in okenskim 

okvirom dobro izdelani in zrakotesni, preprečiti je potrebno morebitne to
plotne mostove. Najnovejši način vgradnje oken je tako imenovana RAL -  
vgradnja, ki po zagotovilih strokovnjakov preprečuje vdor vode v zid in 
nastanek kondenza.

ALI OKNA DOBRO TESNIJO?
Če skozi okna »vleče«, zagotovo ne tesnijo več dobro. Včasih pa pihanja 

ne zaznamo, pa vseeno kaže, da so okna že prepišna. Da ugotovimo tes- 
nenje oken, lahko med okenski okvir vstavimo list papirja, okno zapremo in 
če lahko list z lahkoto potegnemo ven, okna slabo tesnijo.

MENJAVA STARIH ZA NOVA OKNA LAHKO POVZROČA 
NABIRANJE KONDENZA

Ker so nova okna bolj zrakotesna in imajo boljše toplotnoizolativne last
nosti, lahko zaradi preprečitve menjave zraka pride do nabiranja konden
za v prostoru. Da bi to preprečili, je treba povišati temperaturo in znižati 
relativno vlažnost v prostoru. To dosežemo z dodatno izolacijo zunanjih 
sten in novo fasado.

KDAJ ZAPRETI NOVOGRADNJO?
Velja prepričanje, da naj bo novogradnja čez zimo odprta, okna in vrata je 

najbolje vgraditi na prehodu pomladi v poletje. Do takrat se bodo vsi že vgra
jeni gradbeni materiali dodobra osušili. Priporoča se, da se okna vgradijo 
pred izdelavo mokrih estrihov in ometov. Prostore je potrebno redno in pog
osto zračiti in jih dodatno ogrevati s centralno kurjavo, če je že nameščena.

ZUNANJI OPLESKI
- OPLESKI^LAZURNI^I 

PREMAZI (sandolini beltop, sil
- BELJENJEiiFASAD 

^POLAGANJE TOPLIH PODOVA
IN LAMINATOV m1

- jZ P ° SOJA DELOVNIH ODROM 
^ S b Se la v a  GIPS PLOŠČ

- OSTALA ZAKLJUČNA DELA 
■^/GRADBENIŠTVU*»

. to n i@ s io l. n e t 
w w w T s s^ h to ijj^c

NUDIMO VAM TUDI M ANJŠE 
PO SLOVENIJI IN DVIGALO Zi 

DELA DO VÜ IN E l l

Smo pooblaščeni izvajalci 

termoizolacijskih fasad s stiroporjem in 

kameno volno za TIM Laško (demit) in RÖFIX,

IZDELAVA KVALITETNIH TERMOIZOLACIJSKIH FASAD: 
(izvedba po sistemu RÖFIX in DEMIT s stiroporom in kameno volno) 

(zaključni sloj po sistemu RÖFIX in DEMIT, 500 barvnih odtenkov)

I z d e la v a  o r i g i n a ln i h  p r e d r a č u n o v .



Poslovalnica
Celje
M ozirje
Velenje

N aslov
Vrunčeva 2a 
N a  trgu  19 
Prešernova cesta 22

www.skb.si • Zeleni telefon 080 15 15

Telefon
03 428 63 26 
03 839 12 50 
03 898 60 80

Posebna ponudba do IS. m aja 2007!

^  SKB BANKA D.D.
SOCIETE GENERALE GROUP

Toplotna črpalka 
voda/voda

in sta la c ije  za
vod o vo d ,
plin in o g re va n je
inštalacije za
centralno

oio

O K

V a s  sk rb ijo  d ražje  ku rilno  o lje  a li p lut?
Temu vprašanju se tudi v prihodnosti ne boste izognili

ogrevanje
In šta la c ije  
klim a n a p ra v  
M ontaža in 
vzdrževanje  
solarnih naprav  
S e rv is  in m o n ta ža  
oljnih plinskih

v kolikor ne boste korenito spremenili 
vašega ogrevalnega sistema:

Za vroče poletne dni, klim a poskrbi:

T O S H I B A



Notranja gradbena dela
POLAGANJE ESTRIHOV

Pred polaganjem zaključne talne obloge je treba tla pripraviti in sicer običa
jno s plastjo mokrega estriha iz cementne malte. Vse bolj pa v veljavo stopa 
tudi suhi estrih, ki ima, kot mokri, svoje prednosti in slabosti. Pri mokrem estrihu 
je čas sušenja precej dolg, kar podaljšuje samo gradnjo, je pa takšen estrih 
trden in trajen. Po drugi strani pa je  polaganje suhega estriha hitro in prepro
sto, vendar je to cenovno precej dražji postopek. Najboljši čas za izdelavo 
mokrega estriha je seveda poletje, saj se takrat najhitreje suši.

IZOLACIJA TAL MED NADSTROPJI
Za izoliranje tal lahko uporabimo kameno volno ali ekspandirani polistiren 

in sicer v trdnejši in pohodni obliki. Polistiren je zaradi večje gostote in do
datkov za manjše vpijanje vode namenjen prav za izolacijo tal. Tla morajo 
biti tudi obvezno hidroizolirana.

NOTRANJE PREDELNE STENE
Notranje stene so lahko iz različnih materialov. Zidamo lahko klasične 

stene iz opeke, uporabim o bloke iz porobetona, stene so lahko tudi 
suhomontažne iz mavčno-kartonastih plošč ali lesene. Z zidanimi stenami 
dosežemo boljšo toplotno in zvočno izolativnost, te stene so tudi najbolj 
trdne. Seveda pa je čas gradnje daljši. Hitro so postavljene montažne stene, 
ki pa so slabši zvočni izolator, višja je tudi cena njihove izdelave. Ker pa jih ni 
treba ometavati, se nastali stroški kasneje približno izenačijo z zidanimi. 
Montažne stene so dobra rešitev predvsem pri prenovi stanovanja ali hiše, 
medtem ko se pri novogradnjah odločajo večinoma za zidane stene.

NOSILNOST PREDELNIH STEN
Vprašljiva je predvsem nosilnost sten iz mavčno-kartonastih plošč. Nosil

nost oblog na takšnih stenah povečamo z namestitvijo mavčno-kartonas
tih plošč v dveh slojih. Lahko uporabimo še kovinske vložke za votle stene, 
nanje lahko nato obesimo približno 45 kilogramov težke omarice.

Poleg p leskarske ponudbe  
V am  nudimo:

- Izposojo delovnega odra (vlškie 8  m)
- strojno brušenje betonskih plošč

Ribezi Samo s.p.

• izkopi
• kanalizacija
• tlakovanje
• asfaltiranje
• razbijanje 

z udarnim 
kladivom

prevozi 
rezanje 
betona 
storitve s 
kompresorjem

S U K O P L E S K A R S W O

M A R IJA N  G R ADIČ s .p ,
Lacja vas 30,3331 Nazorje 

Tel. 03/584-54-40, GSM 041/684-339

Nudimo vam opravljanje 

naslednjih storitev:

- klasična pleskarska dela
- izdelava DEMIT fasad
- izvedba dekorativnih ometov
- barvanje opažev, napuščev, ograj... 
-finalna obdelava mavčno kartonskih 
plošč (bandažiranje in kitanje)

- polaganje toplih podov in laminatov
- ostala zaključna dela v gradbeništvu



Steklarstvo Benda
BENGLAS d.o.o.
L o k e  3 3 , 3 3 3 0  M o z i r j e

Tel.: 03 /839-45-10 , 031/302-121
' h £  »

ALI VAM OKNA NE TESNIJO?
S predelavo starih vezanih oken v term oizolacijsko  

izvedbo boste PRIVARČEVALI!
Nastavim o tudi okna, ki so povešena ali 

se ne zapirajo, kot bi se m orala!

Ostala ponudba:
- izdelava termopan stekla
- vrtanje
- brušenje
- fazatiranje
- izdelava namiznih plošč
- uokvirjanje slik
- montaža na domu
- itd.

IZDELAVA IN 
MONTAŽA 
PVC OKEN.

UGODNE CENE IN 
PLAČILNI POGOJI!



|<o z a s i je  panataci 2. v s e m  
s v o j im  č a r o m  tubi v  Vtóem h o m o

Zavese  po meri

Svetovanje na  
bornu.

j?reko 2.000 Vrit 
materialov

Oiebno
iVetoVanie

Hitra in kvalitetna 
izbetaVa

(H g ocme cene

❖  Salon Z a v e i 
U ubliam ka c. 48 P®”"' ♦> j?E Salon Z ave ì
2310 Slov. Biitrica O. Staneta Žagarja 48 
T e l: 02/843 18 33 4000 l<rani

Tel.: 04/234 44 30 ,,,

Rozman Julita s.p. Ljubljanska 48, Slovenska Bistrica

Obiščite svet sanjskih barv!
Q / I f c ZMEŠAMO vam barve: 

- za notranje STENE, 
-za FASADE,
-za AVTOMOBILE, 
-za LES in KOVINO.

MESALNICA BARV

Tel.: 03/547-17-18  
GSM.: 041 /612-240 Trgokop d.0.0. Tel.; 0 3 / 897 02 50 

Paka 40/i GSM: 041 / 410 407
Velenje A
w w w .trgokop.si J ffiDodatna ponudba:

-LAKI za PARKET in KAMEN,
- PLESKARSKA orodja in pribor
- STROKOVNO svetovanje. Süßaa&im

Fax.: 03 /  547-17-17
E-pošta: ara@ ara-barve.si 
http//: ww w.ara-barve.si Barve za življenje

Trgokop d.0.0 . 
Poko 40/i 
Velenje
w w w .trgokop.si

Tel.: 03/ 897 02 50 
GSM: 041/627 362

» S IG M A
S IG M A
COATINGS



IZDELAMO VSE VRSTE FASAD, 
NOTRANJE IN ZUNANJE STROJNE

,_____ OMETE TER STROJNE TLAKE, GRADIMO
TEI K MO SGDd ° ° POSLOVNO-STANOVANJSKE OBJEKTE!

Za prijetno bivalno klimo v vročih dneh in 
prihranek pri ogrevanju v mrzlih dneh!
Toplotno izolacijski fasadni sistemi! 
Pozimi topleje,

Pokličite: (03) 705 30 57 ali (041) 642 643

ZAGOTOVITE Sl
USTREZEN TOPLOTNO IZOLACIJSKI 

FASADNI SISTEM !!! GARANCIJA!

poleti hladneje!
Na podlagi 20 letnih izkušenj Vam bomo brezplačno svetovali pri izbiri 
pravega fasadnega sistema (priznanih izdelovalcev materialov Roefix ali 
Baumit) pri sanacijah ali novogradnjah! Le tega vam bomo po naročilu 
kvalitetno in cenovno ugodno tudi izvedli.

Šešče 4 8 /a . Prebold, tel. 0 3 /7 0 5  30 57. 0 4 1 /6 4 2 -6 4 3 . E-mail: termo.sgd@email.si www.termosgd.com

kvaliteta v vašem domu ~ zavese Bodoni

B odoni d.o.o.
trgovina, proizvodnja, storitve

Stari trg 26,3320 Velenje 
Tel.:031897-49-80 GSM:0411728-017

Delovni cas: 8 h  - 1 7 h
sobota 8 h  - 1 2 h



IZDELAVA NOTRANJIH OMETOV
Z notranjimi grobimi in finimi ometi dodatno zravnamo in zgladimo steno 

terjo pripravimo za beljenje ali druge zaključne stenske obloge. Grobi ometi 
so narejeni iz mešanice malte in apna, fini pa so mavčni ometi. Nanašajo se 
lahko tako strojno kot ročno, v obeh primerih pa je potrebno paziti, da je 
mešanica dobro pripravljena, sicer lahko začne odpadati. Če je omet slabo 
narejen, se na večjih površinah vidijo sence, ki nastanejo zaradi različne 
debeline ometa.

OGREVANJE S TOPLOTNO ČRPALKO
Toplotna črpalka je  primerna za ogrevanje vseh enodružinskih hiš, 

ki so izolirane v skladu s predpisi. Najprimernejša načina ogrevanja 
prostorov, vezana na top lotno črpalko, sta talno in stensko gretje. Če 
pa želimo obdržati radiatorski sistem, je  treba vgraditi visokotemper- 
aturne črpalke, ki segre jejo  vodo do 75 stop in j Celzija, vendar so 
dražje.

DO 30.3.2007 VAM 
NUDIMO DO 12% 

SEJEMSKEGA POPUSTA

s i m e r
okna in vrata

www.simer.si

OGREVANJE NA BIOMASO
Lesna biomasa je obnovljiv vir energije. Pri ogrevanju z njo imamo na voljo 

tri kotle: kotel na polena, pelete ali sekance. Takšen način ogrevanja je zelo 
gospodaren in sodoben, naložba se hitro povrne.

ELEKTRIČNE INŠTALACIJE
Električna inštalacija v zgradbi je izrednega pomena, zato je priporočljivo 

izdelavo poveriti izkušenim mojstrom in podjetjem. Na področju inštalacij 
mora biti delo strokovno opravljeno. Nestrokovno položena električna in
štalacija lahko povzroči požar. Nekaj pa lahko naredimo tudi sami in zman
jšamo stroške. Lahko naredimo vse izvrtine, kanale za polaganje cevi in 
položimo zaščitne cevi za prehod instalacij preko nadstropij. Prav tako lahko 
naredimo gradbene odprtine za vgradnjo različnih inštalacijskih omaric.

Za izdelavo, popravilo oziroma zamenjavo električnih instalacij v notran
josti objekta ne potrebujemo nobenih dovoljenj od občine ali države, če s 
tem ne posegamo v konstrukcijo objekta. ■

T R A D I C I J A .  K V A L IT E T A . T R A J N O S T .

POLAK ŠTEFKA s.p. 
Gorenje 16 a, 3327 Šmartno ob Paki 

Tel: 03 588 50 65 
Mob: 051 607 337 

Faks: 03 891 51 90 
E-mail: betonski.izdelki.polak@siol.net 

http: www.stresniki-polak.si

Cementninarstvo POLAK je družinsko podjetje na stičišču Šaleške in Savinjske doline, 
ki že 55 let izdeluje kakovostne betonske izdelke.

Do razprodaje stare zaloge:
-  barvna kritina Polak samo 6,7 €/m2,
- kritina cementne barve pa le 5,62 €/m2.

Na kritino oranžne in rjave barve *
II»
i t t še poseben popust.

Ugodne cene tudi za betonske in 
opažne zidake do 28.2.2007.

Andražu
za 3. rojstni dan

Gasilec, bager, traktor ali rolka, 
naj bila tvoja

rojstnodnevna bi povorka. 
Naie želje pa so te: 

naj na vseh kolesih teh 
ob tebi pelje zdravje se in smeh. 

Pa če prepeval boš kot zdaj, 
srečna bom kot kdo ve kaj...

24. in 25. februarja 
sta praznovala svoj rojstni dan

botrca
Andreja Kolenc 

in Tilen Kolenc

Naj v srcu vajinem smeh živi 
naj sreča vedno k vama hodi 

in vaju varno skozi življenje vodi.



SIMPLY CLEVER

Hitro v salon po 
Skoda Happy Bon!

Skoda H a p p y B o n

Ta bon vam pri vaSem »sovcu 
ann« noopsto P» nakupu modelovF*b.a m 

modela Octavta
1500< pop***** pri nakupu moddo Superti

S l
S i  !

Obiščite naš salon in sodelujte v privlačni nagradni igri za vikende z 
Octavijo Scout in brezplačne vstopnice za Svetovno prvenstvo v hokeju 
1. divizije 2007 v Ljubljani!
Vsak sodelujoči prejme tudi HappyBon za popust v višini do 2500 € ‘.
‘Popust velja do Sl. 3.2007 pri nakupu novega vozila Skoda. www.skoda.si

PSC Praprotnik, Šaleška 15, Velenje, tel.: 03 898 32 20

OBMOČNA OBRTNA ZBORNICA MOZIRJE

Tesno med količki

fro ling  ^
1-101 OTA 17 t C C ATOPLOTA IZ LESA

BIOMASA
R O K  S V H O D O I.N IK

Biomasa d. o. o.
Krnica 52 ,3334 Luče ob Savinji
tel.: 03 838 40 86 fax.: 03 838 40 87 gsm: 041383 383

80-letnico je praznoval

lo ž e  M avrič
iz Lenarta pri Gornjem Gradu

Želimo ti še veliko zdravih in srečnih let!
Vsi, ki te  imamo radi!

Dobrih trideset zgornjesavinjskiti obrtnikov se 
je  16. februarja zbralo na Golteh. Na progi La- 
hovnica so se pomerili na tradicionalni tekmi v 
veleslalomu.

Tekmovalce, med njimi tudi tri tekmovalke, je 
sicer motilo vetrovno vreme. Dobre volje in en- 
ergijejim  kljub temu ni manjkalo, saj ju  imajo na 
pretekže v vsakodnevnem življenju, ki od njih terja 
mnoge, tudi stresne situacije. Zato si na tem in ob 
podobnih dogodkih dajo duška, se poveselijo, 
nasmejijo in pogovorijo.

Najboljši smučarji med zgornjesavinjskimi 
Obrtniki ( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

Letos so se obrtniki pomerili v petih starostnih 
kategorijah. Zmagovalci po posameznih so pos
tali Petra Marolt, Nuša Purnat, Marko Jerovčnik,

Gregor Funtek in Jaka Matijovc. Slednji je  doseg
el absolutni najboljši čas. Pomerili so se v dveh 
tekih, zaključek s podelitvijo priznanj ob domači

klobasi in krožniku zelja pa je sledil v koči pod 
Medvedjakom.

Benjamin Kanjir

GORNJESAVINJSKI SMUČARSKI KLUB MOZIRJE

Novi prvaki v veleslalomu
veselili pri cicibankah do 10 let Urša Marolt, pri 
cicibanih do 10 let Jan Napotnik, pri deklicah 
od 11 do 14 let Anja Zimšek, pri dečkih od 11 do
14 let Kristjan Pečnik - Škrubej, pri ženskah od
15 do 18 let Ana Lipnik, pri ženskah od 19 do 
30 let Ana Tevč, pri ženskah od 31 do 40 let 
Petra Marolt - Cajner, v kategoriji ženske od 41 
do 50 let Damjana Paulič, ženske nad 51 let Ana 
Rifelj, moški od 15 do 18 let Žiga Plahutar, moški 
od 19 do 30 let Izak Lipnik, pri moških od 31 do 
40 let Bojan Napotnik, moški od 41 do 50 let 
Jelko Suhoveršnik, moški od 51 do 60 let Rafko 
Kerznar in pri na js ta re jš ih  nad 61 let Ivan 
Rakun.

Zmagovalci prvenstva Zgornje Savinjske doline 
V veleslalomu (fo to : B e n ja m in  K a n jir )

Posebnost tega tekmovanja je družinski pokal. Za 
uvrstitev se štejejo trije rezultati, čas obeh staršev in 
enega otroka. Dolga leta na najvišjo stopničko v tej 
kategoriji stopajo člani družine Paulič, ki pa sojim letos 
tesno za ovratnik dihali Napotnikovi in Brezovnikovi.

Benjamin Kanjir

Na Golteh so 24. februarja člani Gornjesavinjske- snežni podlagi so se tekmovalke in tekmovalci 
ga smučarskega kluba, ki ga vodi Damjana Paulič, pogumno podajali v smučino. Časomeriici so bili
organizirali tradicionalno tekmovanje v velesla- neusmiljeni, saj so v mnogih starostnih kategori- 
lomu. Na progi Lahovnica seje pomerilo preko 80 jah zmagovalce odločile stotinke. Napetost je nar-
smučorjev iz celotne Zgornje Savinjske doline. aščala vse do slovesne razglasitve rezultatov.

Kljub dokaj toplemu vremenu in malce mehkejši Zmage v posameznih kategorijah so se raz-



RAZSTAVA GRAFIK AKADEMSKEGA SLIKARJA BOGDANA BORČIČA NA REČICI OB SAVINJI

Doživljanje grafik kot samospoznavanje

Muhovič (fo to : M a r ija  Š u k a lo )

V rečiški osnovni šoli so 17. febru
arja odprli razstavo grafik akadem
skega slikarja Bogdana Borčiča. 
Razstavo sta organizirala Kulturno 
umetniško društvo Utrip in Občina 
Rečica ob Savinji. V kulturnem pro
gram u sta sodelovala flavtistka 
Patricija Fajdiga in pedagog Toni Ac
man, oba iz Glasbene šole Nazarje. 
O umetniku in njegovem deluje spre
govoril domačin, akademski slikar, 
profesor dr. Jožef Muhovič.

Rojeni Ljubljančan Bogdan Bor
čič je  končal Akademijo za likovno 
umetnost v Ljubljani in se izpopol
njeval na študijskih popotovanjih po 
Evropi. Svoje znanje je desetletje in 
pol razda ja l tud i študentom  na 
ljubljanski akademiji likovne umet
nosti. Med njegove študente sodi 
tudi dr. Muhovič. Sedaj že skoraj tri 
desetletja živi in ustvarja v Slovenj 
Gradcu. V svojem bogatem ustvar
jalnem obdobju je pripravil več kot

sto samostojnih razstav doma in v 
tujini.

Borčičeve grafike in slike ne pred
stavljajo že videnih predmetov. »V 
doživljanju razstavljenih del kot po

nekakšni log ik i bum eranga ne 
srečamo samo grafike, ampak se 
nepričakovano srečam o sam i s 
seboj. Grafika in slika v doživljanju 
izrišeta naš psihološki portret. Mo

tivna in pripovedna praznost liko
vnega dela daje prostor, da 
doživljamo sebe. Opazovanje, ki ga 
umetnik povzroča s slikanjem ali 
odtiskovanjem matric, se spontano 
pretvarja v samoopazovanje in sa
mospoznavanje. In to je nekaj na
jvečjega, kar človek v umetnosti 
ponudi sočloveku,« je  med drugim 
v predstavitvi akademskega slikar
ja  Bogdana Borčiča dejal dr. 
Muhovič.

Razstavo je  odprl župan Vinko 
Jeraj, kije ob tej priložnosti dejal, da 
se v kulturi in umetnosti zrcali raz
merje med osebami, ki sporočajo 
in izm enju je jo  bogastvo, ki ga 
človeška misel opredeljuje kot do
bro in lepo. Oboje označuje veliči
no, kije najvišja lepota in dobrota, s 
tem pa kaže na vrednote, za katere 
je vredno zastaviti življenjska priza
devanja.

Marija Šukalo

DRUŠTVO INVALIDOV ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Kopalni izleti za ohranjanie zdravja
Člani Društva invalidov Zgornje Savinjske doline -  okoli tisoč jih je -  se 

posvečajo številnim dejavnostim, velik poudarek pa namenjajo športu in 
rekreaciji. V ta sklop sodijo tudi tako imenovani kopalni izleti. Vsako leto 
jih organizirajo od osem do deset, predvsem v zimski sezoni.

pa še ostali ljubitelji kopanja in do
bre družbe. Te nam ne manjka, saj 
smo invalidi kljub vsem težavam 
veseli ljudje in na avtobusu radi za
pojemo ali razdremo kakšno vese
lo šalo,« je  dejal predsednik Gračn
er. »S kopalnimi izleti poskušamo

vzdrževati primerno fizično kondic
ijo, kar je  za invalide še posebej 
pom em bno. Ne nazadnje pa je  
važno tudi druženje, da tako naši 
člani vsaj za nekaj časa pozabijo na 
vsakodnevne tegobe.«

Marija Lebar

Člani Društva invalidov Zgornje Savinjske doline s kopalnimi izleti 
poskušajo vzdrževati primerno fizično kondicijo (fo to : C ir il M . S e m )

Anton Gračner, ki je  predsednik 
društva trinajsto leto, nam je  pov
edal, da take izlete prirejajo že ena
js t let. V letošnji zimski sezoni so se 
odpeljali na kopanje dvakrat. Na
jpre j v Ptujske toplice, potem so 
načrtovali obisk drugih term, a so 
se spet odločili za Ptuj, kjer je bilo

članom najbolj všeč. Po kopanju so 
si privoščili maio kulture in si ogle
dali m uzejsko zb irko  na gradu 
Štatenberg. Obiskali so tudi vinsko 
klet haloških vinogradnikov.

»Kopalni izleti so dobro obiskani. 
Če je  dovolj p rostora, se nam 
pridružijo tudi družinski člani, včasih

GORNJI GRAD

Prijateljstvo brez meja
Ljudem bi lahko primeri iz živalske

ga sveta velikokrat služili kot primer 
ubranega sožitja in prijateljstva, kjer 
ni prerivanja za prestižni položaj v 
družbi. Kobila Riča in koza Bora, 
lastnika Jožeta Pozniča iz Gornjega 
Gradu, sta lep primer iskrenega 
prijateljstva, čeprav je močnejša 
kobila  v nekoliko podre jenem  
položa ju, seveda, g ledano z 
zornega kota spodaj podpisanega. 
Lahko je tudi drugače, pomemben 
je  poduk, ki sledi iz zgodbe: če bi se 
ljudje zmogli razumeti tako kot živa
li, bi bil na svetu raj.

Savinjčan

Kobila Riča in koza Bora sta 
veliki prijateljici (fo to : E M S )



Glavni povzročitelj klimatskih sprememb

je živinoreja
Piše: Zeleni Franček

Zaradi nenavadno tople jeseni in 
mile zime se javnost in politiki ved
no glasneje in pogosteje sprašuje
jo, ali šoto  resni opozorilni znaki kli
matskih sprememb in kaj lahko ljud
je storimo, da preprečimo katastro
fe, kijih bodo klimatske spremembe 
prinesle?

Koje predsednik države dr. Janez 
Drnovšek decembra 2005 za revi
jo  Osvoboditev živali izjavil, da bi veg
etarijanstvo povečalo možnosti za 
dolgoročno preživetje človeštva, 
marsikdo te izjave ni vzel resno, 
javnosti seje zdela zelo nenavadna.

POROČILO FAO OPOZARJA
Poročilo Organizacije združenih 

narodov za prehrano in kmetijstvo 
(FAO), kije bilo izdelano 29. novem
bra 2 00 6 , pa njegove besede 
potrjuje. V njem stoji jasno in glasno 
zapisano, da je  živinoreja glavni 
povzročitelj klimatskih sprememb 
na našem planetu in največja ne
varnost za okolje.

V tem poročilu lahko preberemo: 
Ž iv inore jski sektor ustvarja  več 
emisij toplogrednih plinov, računa
no na C02 ekvivalent (18%), kot 
celotni prometni sektor. Prav tako 
je glaven vzrok za degradacijo zem

lje in vode. Živinoreja pravtako pris
peva 37% vsega metana, ki ga pov
zroča človek. Metan ima 23-krat 
večji potencial segrevanja kotC02, 
proizvajajo ga predvsem prebavni 
sistemi prežvekovalcev.

Živinoreja pravtako prispeva 64% 
amoniaka, ki je  pomemben pov
zročitelj kislega dežja. Poročilo nav
aja, da je za živinorejo danes v upo
rabi 30% celotne površine Zemlje, 
od tega v glavnem pašniki. Vendar 
pa tudi 33% orne zemlje po vsem 
svetu, ki se uporablja za pridelavo 
krme za živali. Ker se v nekaterih 
delih sveta (zlasti v Latinski Ameriki) 
zaradi pridobivanja novih pašnikov 
krčijo gozdovi, je živinoreja tudi glav
ni povzročitelj krčenja gozdov na 
Zemlji.

Za primer naj navedemo, da je  
približno 70% nekdanjih amazon
skih gozdov spremenjenih v paš
nike. Živinoreja je  eden od sektor
jev, ki najbolj škodljivo vplivajo na 
vedno bolj omejene vodne vire in 
med drugim  prispeva k onesna
ževanju vode, evtropikaciji in pro
padanju koralnih grebenov.

Glavna onesnaževala so živalski 
odpadki, an tib io tik i in horm oni, 
kemikalije iz strojara gnojila in pes
ticidi, ki se uporabljajo za škropljen
je pridelkov za krmo. Razširjena

čezm erna paša ovira kroženje 
vode, pri čemerzmanjšuje ponovno 
napolnitev nadzemnih in podzem
nih vodnih virov. Velike količine 
vode se porabijo za proizvodnjo 
krme. Paša in pridelovanje krme za 
domačo živino na tako velikem delu 
zemlje znižuje biodiverziteto in pov
zroča zniževanje številčnosti in izu
miranje divjih rastlin in živali.

Čeprav se ve lik  del človeštva 
(okrog 1,3 milijarde ljudi) preživlja z 
živinorejo, čeprav živinoreja prispe
va 40% pridelane hrane v kmetijst
vu in čeprav je  gojenje živine za 
m noge ljudi š irom  sveta edina 
m ožnost preživetja, so negativni 
vplivi v okolju tako zelo veliki, da Ini
ciativa za živinorejo, okolje in razvoj 
(LEAD), organizirana v Združenih 
narodih, resno priporoča, da se 
preudarijo negativni vplivi živinore
je  na okolje in predlaga številne 
načine, kako izboljšati stanje.

P redlaga s trož je  ukrepe za 
ohran itev p lodne zem lje in pre
p rečevan je  d eg ra da c ije  (npr. 
om ejevan je  števila  ž iva li), bolj 
u č in ko v ito  p rehrano  dom ače 
živine, pospeševanje pridelave bi
oplina, racionalnejšo porabo vode 
za namakanje ... Vse to je naloga 
države in politike, d ržavljan i pa 
moramo od svojih voditeljev zaht

evati, da začnejo z ukrepanjem.
Celotno poročilo lahko v anglešči

ni preberete na spletni strani FAO: 
h ttD ://w w w .fao .o ra /new sroom / 
e n / n e w s / 2 0 0 6 / 1 0 0 0 4 4 8 /  
index.html.

KAJ LAHKO STORI 
POSAMEZNIK?

Vsak izmed nas lahko zelo učink
ovito prispeva tako, da zmanjša 
uporabo ž iva lske hrane. To ne 
pomeni, da moramo čez noč vsi 
postati vegeta rijanc i, lahko pa 
zm an jšam o porabo m esa in 
m lečnih izdelkov. Na primer: če 
namesto velikega zrezka za kosilo 
pojemo pol manjšega, smo storili 
nekaj za okolje. Živalsko hrano na
domeščamo z rastlinsko, poveča
mo delež zelenjave in sadja v pre
hrani. Predlagam, da en ali dva dni 
vtednu nejemo mesa, da namesto 
m leka a li jo g u rta  začnem o piti 
zeliščni čaj.

Poleg koristi za okolje vam bo za 
takšno  sprem enjeno hrano 
hvaležno tudi vaše telo. Kajti preve
liko količino mesa in živalskih belja
kovin telo zelo težko prebavlja in se 
zakisa. To pa pomaga boleznim, da 
se prej razvijejo. Mnoge kronične 
bolezni, ki mučijo ljudi, imajo svoje 
korenine tudi v zakisanosti telesa.

PREDSTAVLJAMO VAM: CITROEN PICASSO C4

Prostorni lepotec z umetniškim imenom
tora, ob podrtih zadnjih sedežih pa predvsem bočna linija, saj so si ob- 
ponuja kar 1.734 litrov uporabne- likovalci privoščili zanimiv prelom 
ga volumna. Ni kaj, na morje bodo z okna na zadnjih vratih in s tem prid-

Kjer bolj cenijo prostornost kot di
namiko in športne užitke, so zelo 
zaželeni mali enoprostorcl. Dandan
ašnji je družinski proračun oblikovan 
zelo racionalno in seveda je temu 
podrejen tudi nakup avtomobila. Cit
roen se je  družinam v preteklem 
obdobju priljubil z modelom picasso, 
ki seje  ponašal s solidno prodajno 
ceno in navdušujočo prostornostjo. 
Novi picasso je najprej prišel na trg 
kot sedemsedežnik, končno pa so 
kupcem  ponudili tud i k lasično 
petsedežno verzijo, kije 11,5 cm kra
jša od velikega picassa, s 447 cm pa 
je še vedno za 6 cm daljša od VW 
tourana.

Ko smo že pri dimenzijah, povej
mo še, da se picasso C4 v osnovi 
bohoti s 500 litri prtljažnega pros-

njim lahko odšli tudi zelo razvajeni 
in če komu niti to na zadošča, se še 
vedno lahko odloči za model grand 
picasso.

Zunanjost picassa C4 deluje še 
bolj p refin jeno  kot pri sedem- 
sedežni izvedenki. Zanim iva je

ali nekaj športnega navdiha. Vetro
bransko steklo je veliko in podaljša
no v streho, zato je notranjost res
nično svetla, deluje pa udobno in 
prostorno. Picasso C4 je svež na 
pogled tako s sprednjega kot zadn
jega dela in če dodam k temu svoje

osebno mnenje, je to eden izmed 
lepše oblikovanih avtomobilovvtem 
razredu.

Notranjost je skoraj enaka kot pri 
izvedbi grand picasso, prav tako 
tudi m otorna paleta. Bencinska 
agregata sta dva, in sicer 1.8 s 125 
konjskimi močmi in 2.0 s 140 »kon
ji«. Šibkejši dizel s prostornino 1,6 li
tra razvije 109 KM, močnejši brat 
pa iz dveh litrov prostornine iztisne 
136 KM. Malce bolj d in a m ičn o  
vozniško srce hrepeni po kakšnem 
močnejšem agregatu in bolj šport
no nastavljenem podvozju ter vol
anskem mehanizmu. Potem bi pi
casso C4 prav gotovo še močneje 
zarezal v nem ško konkurenco. 
Ampak začetek je res dober!

Igor Pečnik



PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

Župan predal funkcijo predsednika Tomažu Trogarju
Gornjegrajski gasilci so na ne

davnem občnem zboru ugotovili, 
daje  za njimi uspešno leto, tako na 
operativnem kot organizacijskem 
področju. Po dvanajstih letih voden
ja  društva je  z mesta predsednika 
odstopil Stanko Ogradi, ki je bil na 
zadnjih lokalnih volitvah izvoljen za 
župana, na njegovo mesto pa je bil 
za dobo enega leta izvoljen Tomaž 
Trogar.

Trogar želi svoje delo usmeriti na 
delo z m ladim i, izobraževanje in 
nakup osebne opreme za člane 
opera tivne desetine. Uspešni 
bom o, je  med drug im  poudaril 
novoizvoljeni predsednik, če nam 
bo uspelo motivirati mlade ljudi tudi 
na daljši rok. Prav mladi so vsvojem

Dosedanji predsednik gornjegrajskih gasilcev Stanko Ogradi (desno) 
želi kot župan dobro sodelovati z novim predsednikom Tomažem 

Trogarjem (fo to : E M S )

poročilu izpostavili potrebo po prist- no in jim  kazati pozitivne vzore, je 
nejšem sodelovanju z vodstvom poudaril predstavnik gasilskega 
društva. Mlade je treba jemati res- podmladka Tadej Černevšek. Gorn

jegrajski gasilci so v preteklem letu 
sodelovali na šestih intervencijah. 
Po besedah občinskega poveljnika 
Jožeta Faletaje v vseh primerih do 
nesreče prišlo zaradi človeškega 
faktorja.

Dosedanji p redsednik Stanko 
Ogradi se je  vsvojem  poročilu za
hvalil vsem, ki so v teh letih sooblik
ovali življenje društva. Ni bilo ved
no lahko, marsikaj bi lahko storili 
tud i bolje ali drugače, vendar je 
bistveno, da so uspeli opravičiti 
trud vseh predhodnih generacij, je 
de ja l O gradi, p rep ričan , da je  
možno v društvenem delovanju 
najti dober smisel za oblikovanje 
človeka.

Savinjčan

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO GORICA OB DRETI

Čoku jih obnova strehe na gasilskem domu
Na občnem zboru PGD Gorica ob 

Dreti zadnjo februarsko nedeljo so 
ugotovili, da vseh zastavljenih na
log v preteklem letu niso mogli re
alizirati.

Po besedah predsednika Anto
na B latn ika  niso p os tav ili b ru 
narice na Lazah, kamor bi lahko 
shranili orodje in številne druge 
rekvizite za tekmovanja. Vendar 
se je to zgodilo zaradi objektivnih 
razlogov, ker še ni pripravljen ure
ditveni načrt Laz. Zaradi slednjega 
bodo objekt postavili šele v nasled
njem letu. Uspeli pa so opraviti

zemeljska dela in položiti asfaltno 
prevleko pred dom om  ter m od
ernizirati in opremiti objekt na La
zah, ki služi za družabna srečanja 
gasilcev.

Zgledno so pripravili tekmovan
je  Gasilske zveze Zgornje Savin
jske doline za pionirje in člane ter 
turn ir za kip svetega Florjana in 
pokalno tekmovanje SAŠA regije 
za mladino. Na operativnem po
dročju je preteklo leto m inilo mir
no, saj niso posredovali v nobeni 
intervenciji. So pa svoje znanje in 
sp re tn o s t d o ka zo va li na te k 

Predsednik PGD Gorica ob Dreti 
Anton Blatnik

(fo to : M a r ija  Š u k a lo )

m ovanjih tako m ladinke in m la
dinci kot tud i č lani A. Svojo psi
hofizično pripravljenost so oper
ativci PGD Gorica ob Dreti preiz
kušali na vaji v Bočni. S pomočjo 
občine Nazarje so dopolnili nekaj 
zaščitne opreme.

Tudi v letošnjem letu bodo delali po 
začrtanih smernicah tako na po
dročju izobraževanja kot priprav
ljenosti gasilcev na morebitne inter
vencije. Med investic ijam i, ki jih  
čakajo, pa je obnova strehe gasil
skega doma.

Marija Šukalo

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO OKONINA

Znanje in usposobljenost na visokem nivoju
V Prostovoljnem gasilskem društ

vu Okonina so po besedah preds
ednika društva Franca Goveka šte
vilne aktivnosti usmerjene v prazno
vanje 70-letnice društva čez dve 
leti. Kljub temu so v preteklem letu 
opravili vse zastavljene naloge.

Skrbeli so za vzdrževanje gasilske
ga doma in izobraževanje opera
tivnih članov, saj rokovanje z gasilsko 
tehniko terja izobražen kader, ki ga v 
društvu ne primanjkuje. Operativci 
so usposobljeni za sodelovanje tudi 
na najzahtevnejših intervencijah, ki 
jih, k sreči, lani ni bilo. Posredovali so 
le vštirih požarih manjših obsežnosti

Predsednik PGD Okonina Franc 
Govek (fo to : M a r ija  Š u k a lo )

in zahtevnosti. Svojo usposobljenost 
so dokazali na vaji Gasilske zveze 
Zgornje Savinjske doline preteklo 
leto v Bočni in na vaji drušlva vOkoni- 
ni, s katero so preverili tudi odzivnost 
članov operativne enote.

V mesecu požarne varnosti so 
veliko  pozornosti nam enili os
veščanju krajanov in preizkusili 
gasilsko opremo ter preverili upo
rabnost h id rantov. Č lanska in 
pionirska desetina se je  udeležila 
tekmovanja zgornjesavinjske gasil
ske zveze in dosegla zadovoljive 
rezultate, ki so plod dobrega dela in 
prizadevnosti gasilskega podmlad

ka in njihovega mentorja.
Po mnenju poveljn ika društva 

Janeza Robnika so bili okoninski 
gasilci zelo aktivni. To dokazujejo 
tud i priznanja društva za deset, 
dvajset, trideset in šestdeset let 
delovanja ter priznanja Gasilske 
zveze Zgornje Savinjske doline, ki so 
jih številnim posameznikom podeli
li na občnem zboru zadnjo febru
arsko soboto. Robnik je prepričan, 
da bodo nivo znanja v drušlvu tudi v 
prihodnje uspeli zadržati na tak
šnem nivoju, kot ga imajo sedaj ali 
pa ga bodo celo dvignili.

Marija Šukalo



SAVINJSKO GOZDARSKO DRUŠTVO

S pomočjo spleta do večje prepoznavnosti
Člani Savinjskega gozdarskega društva 

(SaGD) so 6. februarja na občnem zboru pred
stavili opravljeno delo in zastavili program dela 
za letošnje leto. Predsednik društva Lojze Gluk 
je ugotavljal, da je bilo dosedanje delo društva 
uspešno.

Sodelovali so pri organizaciji treh gozdarskih 
tekmovanj z motorno žago v Šoštanju, Gornjem 
Gradu in Lučah. S sodelovanjem ob tednu goz
dov in ob rednem delu Zavoda za gozdove so 
uspešno predstavljali gozdarstvo in delovanje 
gozdarskega društva. Lansko leto so ob tednu 
gozdov sodelovali pri označitvi zanimivih dreves. 
S pomočjo občin so izvajali različna urejanja oko
lice, predvsem v občini Nazarje in Mozirje.

V okviru delovanja Naravovarstvene zveze 
Smrekovec so pomagali pri izvedbi projektov 
»Zavzemi se za Smrekovec« in »Vpliv okoljskih 
sprememb na gozd Smrekovškega pogorja«. 
Sodelovali so tudi pri organizaciji prireditve »Dan 
Menine«, kjer so se ob deseti obletnici spomnili 
protesta proti gradnji radarja na Menini. Organ

izirali so zanimivo in odmevno predavanje Mar
jete Keršič Svetel na temo »Kako zaslužiti s turiz
mom in ob tem ohraniti naravo«. V planu so imeli 
izvedbo strokovne ekskurzije v Bolgarijo, vendar 
je  zaradi premajhnega interesa ekskurzija od
padla. Zato bodo v letošnjem letu izvedli štirid
nevno ekskurzijo na Irsko.

Lojze Gluk bi v prihodnje, poleg sedaj uveljav
ljenih dejavnosti razširil delovanje društva in upa 
na še večjo angažiranost članov. Izboljšati bi bilo 
potrebno obveščanje članov kottudi javnosti in s 
tem izboljšati prepoznavnost društva. Pri tem jih 
čaka pomembna naloga -  postavitev spletne 
strani. Želi si boljše povezanosti društva s sorod
nimi organizacijami, z izobraževalnimi in razisk
ovalnimi institucijami ter lokalnimi skupnostmi. V 
društvo bo poskušal privabiti večje število članov, 
predvsem študente gozdarstva, druge delavce 
v okviru gozdarske stroke in zainteresirane last
nike gozdov. V društvo so sprejeli osem novih 
članov in si ob projekciji fotografij Damjana Jevš- 
nika ogledali utrinke s potepanja po Sejšelih.

Blaž Presečnik

Predsednik društva Lojze Gluk (desno) upa na 
še večjo angažiranost članov

(fo to : C ir il M . S e m )

MOZIRSKI UPOKOJENCI V PARLAMENTU

Navdušeni nad vtisi iz Ljubljane

Mozirski upokojenci so se radi odzvali povabilu poslanca Jakoba Presečnika in ga obiskali v
slovenskemu parlamentu

Koncem januarja so bili mozirski upokojen
ci gostje v slovenskem parlamentu, kamor jih 
je  povabil pos lanec  S lovenske ljudske  
stranke Jakob Presečnik. Pričakal jih je  pred 
vhodom v parlament in po kratkem klepetu so 
se jim odprla vrata slovenskega »posveče
nega hrama«.

Šli so skozi obvezen pregled, kjer pa budno 
oko varnostnika in rentgena med njim i ni od
krilo terorista. Vodič jih  je popeljal po hodnikih 
in stopniščih, kjer so izvedeli za vsebino in na
men fresk, povedali so jim  vse o marmornih 
ploščah, vgrajenih v stavbo parlamenta, videli 
so protokolarna darila, k ijih  dobivajo naši pred
stavniki od tujih državnikov. Obiskali so tudi 
malo dvorano Državnega zbora, ki jo  običajno 
u p o ra b lja  d ržavn i svet. V o k ro g li dvo ran i 
Državnega zbora so nekaj časa prisostvovali 
seji. Žal pa so poslanci očitno delali v svojih 
kabinetih ali »špricali« zasedanje, videli so pač 
skoraj prazno dvorano.

Kmalu jim  je  postalo jasno, da imajo poslanci 
tudi druge obveznosti, saj jih je Jakob Presečnik 
že čakal v avli parlamenta. Tam so se za spomin 
fotografirali na mestu, kjer fotografirajo tudi vi
soke državniške obiske. Nato jih  je Presečnik 
povabil na kozarček v poslanski klub in sodeč 
po živahnosti razprave bi kaj hitro pričeli priprav
ljati nove zakone.

Po odhodu iz parlam enta so se peš napotili 
še do Narodne galerije in si ogledali razstavo

znam enitega arhitekta Jožeta Plečnika. Bili 
so presenečeni, da je  avtor tolik ih znanih del. 
Po ogledu jih  je  pred galerijo  pričakal avto
bus in jih  odpeljal pod ljubljanski grad, kjer so 
se vkrcali v novo vzpenjačo in se popeljali na 
grad. Čudovita nočna panoram a glavnega 
mesta je  nanje naredila velik vtis, saj le morje 
luči prikaže vso razsežnost glavnega mesta. 
Tudi povratek z gondolo se je  posrečil in že 
so z avtobusom  brzeli proti Domžalam.

Tam so jim  okusna večerja, dobra kapljica 
in prijetna družba razvezali jezike in večerje  
tud i brez u radno  naznan jenega  sestanka 
potekal živo in plodno. Povratek dom ov je  bil 
vsekakor nadaljevanje uspelega večera. Tudi 
pesem je  zadonela in nova cesta se je v Šen
trupertu vse prehitro končala. Domov so pris
peli s icer že po temi, vendar polni prijetn ih 
spominov.

S.P.



JU-JITSU KLUB SAMURAJ

Klub neizkušenosti dobri rezultati mladih borcev

Mladi tekmovalci Ju-jitsu kluba Samuraj iz Gornjega Grada s 
predsednikom kluba Tomijem Stankovičem

Ju-jitsu zveza Slovenije je v so
boto, 17. februarja, v telovadnici 
policijske akademije vTacnu organ
izirala Turnir v borbah za dečke in 
deklice ter kadete in kadetinje. Tek
movanja se je udeležilo okoli 60  
mladih tekmovalcev in tekmovalk iz 
sedmih ju-jitsu klubov Slovenije.

Za pravične borbe na tatamijih 
(borilni površini) so skrbeli sodniki 
ju-jitsa, med njimi tudi Ivo Ermenc in 
Tadej Stergar. Šest mladih tekmov
alcev Ju-jitsu kluba Sam uraj iz 
Gornjega Grada seje tekmovanja v 
borbah udeležilo prvič.

V najlažji kategoriji dečkov (do 39 
kg) se je preizkusil Matej Debelak. 
Klub tem u da se je  tekm ovanja 
udeležil prvič, je prikazal dobro bor
bo. Za prisluženo srebrno odličje se

je pošteno in pogumno boril. Aljaž 
Kočevar seje v kategoriji dečkov do 
50 kg z malo športne sreče boril v 
finalu, kjer pa je moral priznati pre
moč in izkušenost svojega naspro
tnika. Med dečki seje boril tudi Tilen

Pečnik (do 63 kg), ki je zasedel 4. 
mesto. Klub boljšim nasprotnikom, 
starim znancem borb, se je Tilen 
dobro boril, prebil začetno tremo in 
si tako nabral novih izkušenj za nad
aljnje borbe.

Turnirja so se udeležile tudi tri 
predstavnice nežnejšega spola. 
Med deklicami sta se borili Jerica 
Rihter, kije osvojila srebrno medal
jo, in Rebeka Pečnik, ki je bila tret
ja. Eva Pahovnik se je borila med 
kadetinjami. V njenih borbah je bilo 
opaziti veliko treme in nervoze, a 
je  klub vsemu zasedla dobro 4. 
mesto.

Mlade tekmovalce čaka v nad
aljevanju leta še kar nekaj tekem, 
kjer bodo lahko izpopolnili svojo 
borbeno tehniko  in se znebili 
odvečne treme. Njihove starejše 
kolege pa najprej čaka ekipno 
državno prvenstvo v borbah, ki ga 
konec meseca marca organizira 
dom ači Ju-jitsu klub Samuraj iz 
Gornjega Grada.

Barbara Virant

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Redni del sezone Nozarčani končali predzadnji
V zadnjem 18. krogu rednega dela sezone sta se v Preboldu pomerili 

ekipi iz samega dna lestvice. Tekma tako ni odločala o ničemer, saj se je 
že pred tem vedelo, da bo ekipa Prebolda izpadla v tretjo ligo, Nazarčani 
pa se bodo v dodatnih kvalifikacijah udarili za obstanek med drugoiigaško 
druščino.

Srečanje se je  začelo pod priča
kovanji gostujočih ljubiteljev ko
šarke, saj so se domačini dosto
jno  upirali vso prvo četrtino in za
četek druge. A je  v nadaljevanju 
nazorski »stroj« za doseganje ko
šev le pokazal moč in kmalu so 
gostje prišli do višje prednosti.

Po malem zatiš ju  je  na sceno 
ponovno stopil Blaž Vodončnik in 
dokazal, da zna zadevati iz vseh 
po loža jev . Tako je  p re d n o s t 
Nazarčanov do polčasa narasla 
na visokih 18 točk, kar je  napove
d ova lo  v iso ko  zm ag o  gostov. 
Toda po prihodu iz slačiln ice so 
dom ačini pokazali zobe. Odlično 
so odigrali tretji del srečanja in se 
približali le na devet točk zaostan
ka, potem  pa jim  je za kaj več 
zmanjkalo moči. V zadnjih desetih 
m inutah so nam reč N azarčan i 
odigrali rutinirano in pripeljali tek
mo srečno do konca.

Velja omeniti prve točke Filipa 
B la tn ika  za č la n sko  n azorsko  
ekipo, ki bo gotovo tudi v bodoče 
eden g lavnih adutov za prem a

govanje nasprotnikov. Nazorski 
košarkarji so tako po končanem 
rednem delu sezone osvojili pred
zadnje, 9. mesto in se bodo v dveh 
tekm ah z ekipo Union O lim pija 
mladi iz zahodne skupine pomer-

GENERALNI SPONZOR^

B / S / H /
B SH  Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,

^ 3331 Nazarje__________________ ^

ili za obstanek v 2. SKL. Ljubljanča
ni so dobili zadnja tri srečanja in 
se s štirim i zm agam i povzpeli na 
to mesto, k ijih  vodi v dodatno kval
ifikacijsko tekm o za obstanek z 
Nazarčani.

Seveda bodo na teh dveh tek
mah, predvsem v Nazarjah, svoj 
delež prispevali tud i nav ijač i in 
zato vas že sedaj vabimo, da si 
ogledate to srečanje ter navijate 
za nazorski klub.

RokTkavc

KK Prebold : KK Nazarje 70:85 
(17:20, 10:25, 23:14, 20:26)

Prebold: Športna dvorana. Gledalcev: 30. Sodnika: Vjeran Vidas (Trbov
lje) in Matej Lah (Maribor). Tehnični komisar: Alfonz Jurečko (Slovenska 
Bistrica).

KK Prebold: Vrhovnik, Kovačič 16 (4-6), Golež 6, Simonovič 5 (5-6), Smrke 
2 (2-4), Lukan 11 (1-2), B. Gladek, Ramšak 4, Kvartič, A. Gladek 26 (10-15).

KK Nazarje: Ilič, Blatnik 2, M. Janko 5, Gračner 5 (1-1), Zadravec 1 (1-2), 
Vodončnik 25 (6-6), Gelb 4 (2-2), Jevič 12 (4-6), Marčinko, Skočič 8 (3- 
6), Valenčak 12 (2-4), M. Zakrajšek 11 (1-1).

Lestvica po zadnjem -1 8 . krogu rednega dela:
1. Tinex Medvode 34,2. Rogaška 33,3. KD Ježica 29,4. Terme Olimia 28, 

5. Geoplin Slovan ml. 27,6. Ilirija 27,7. Lastovka -  Vistra 26,8. Ruše 24,9. 
Nazarje 24, 10. Prebold 18.

Vaša pošta



P i s m a  b r a l c e v , O g l a s i

Sporočilo bralcem
Uredništvo si pridržuje pravico do objave ali neobjave, krajšanja ali delnega ob

javljanja nenaročenih prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko in prostorskimi 
možnostmi. Izjema so odgovori in popravki objavljenih informacij.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom (tudi v primeru in
stitucij, organizacij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na koterije 
možno preveriti avtentičnost avtorja. Teksti za rubriko Pisma bralcev naj ne bodo daljši od 
60 tipkanih vrstic. Vse daljše prispevke bomo avtomatično zavrnili ali skrajšali.

Moji spomini na povojna prizadevanja za 

elektrifikacijo Luč
O uspešnem poteku in zaključku 

elektrifikacije Luč je bilo doslej že 
marsikaj napisanega. Tudi v predzad
nji številki Savinjskih novic so v zani
mivem prispevku A. Videčnika spet 
objavljeni spomini Bogomirja Supina, 
v katerih med drugim piše:

Občina je  leta 1952 imenovala 
prvo komisijo za elektrifikacijo, pa 
delo nekako ni steklo, pa so zato 
postavili nov odbor, ki ga je  vodil 
Franc Berginc, tajnik in delovodja je 
bii Bogomir Supin, blagajnik pa Pe
ter Jež.

Ker pa doslej pravo delu prve komis
ije, oz. po naše elektrifikacijskega od
bora, ni bilo še ničesar napisanega in 
objavljenega, mislim, daje prav, da kot 
še živeči eden od članov tega prvega 
odbora napišem moje spomine na 
tisti čas in na naše delo.

Prvo pobudo za elektrifikacijo smo 
dali v osnovni šoli Luče, saj smo 
pomanjkanje ustrezne el. energije še 
kako občutili. Zato smo najprej pova
bili v Luče predstavnika takratnega 
DES-a ing. Zupanca, ki nam je dal ko
ristne nasvete in zagotovil svojo po
moč. Pozneje se je udeleževal tudi 
zbora občanov, kjer smo začeli 
obravnavati prav problem elektri
fikacije. Pri tem pa smo ugotovili še 
precej nepoučenosti med ljudmi, bilo 
je še mnogo predsotkov in strahu, prav 
tako pa tudi negativnih parol, ki sojih 
širili nekateri nasprotniki elektrifikaci
je. Na nekem od teh sestankov je bil 
nato izvoljen prvi elektrifikacijski od
bor, v katerem sta bila poleg mene še 
upokojenca Jaka Robnik ter Franjo 
Pustoslemšek kot predsednik. Poleg 
osveščanja ljudi je bila v letu 1953

naša pomembna in uspešna akcija 
zbiranje prispevkov v lesu in na celot
nem področju občine je bilo zbranih 
nad 3000 m3 lesa, za katerega pa ni 
bilo treba plačevati davkov, kar nam 
je pomagal urediti takratni republiški 
poslanec Janko Mehle. Spominjam 
se, da sva ob tej akciji z upraviteljem 
šole Ludvikom Mašatom prehodila 
ce lo tno  Krnico vse do kmeta 
Špeha. Žal pa nam je leta 1953 umrl 
predsednik odbora Franjo Pustos
lemšek; dobri, priljubljeni nekdanji 
oskrbnik planinskih koč Jaka Rob
nik, pa se je tudi boril z raznim i 
zdravstvenimi težavami. Žal pa ni 
bilo takrat možno za delo v odboru 
prepričati drugih ljudi.

Moralo je poteči še nekaj let, da se 
je nato aktiviral drugi odbor, o kater
em piše B. Supin in kije nato elektri
fikacijo zelo uspešno uresničil. Tudi 
sam sem po težki depresivni bolezni 
nekaj časa poučeval na Nižji gimna
ziji v Mozirju, nato pa na OŠ Zgornje 
Jezersko, kjer sem leta 1958 prejel 
iz Luč povabilo na proslavo ob zak
ljučku elektrifikacije Luč. Z odzivom 
sem najbolj razveselil lučko mladino, 
saj sem jim  v šoli predvajal s kinopro
jektorjem, ki gaje že več let prej kupi
la KZ Luče, slovenski film Kekec.

Isti film, pa še tudi druge poučne in 
zabavne filme, ki smo jih dobili iz 
Ljubljane in od tujih ambasad v Za
grebu, pa smo z istim projektorjem 
že leta 1954 lahko predvajali le tako, 
da smo sestavili bencinski agregat 
za izmeničnitok, kot ga je zvočni pro
jektor potreboval. Za redno poslu
šanje radijskih šolskih ur pa smo 
morali hoditi najprej v elektrarno vk
lopiti električni tok, ki ga podnevi 
običajno ni bilo.

Čeprav je naš odbor deloval le kra
jši čas, vendar smo opravili za nad
aljnji uspešen potek elektrifikacije 
precej pomembno delo. Osveščali 
smo ljudi o vsestranski koristnosti 
električne energije, razkrinkavali 
početje nasprotnikov elektrifikacije 
ter njihove parole, povezali smo se z 
ustreznimi forumi in izvedli nabiral
no akcijo, kije bila še kako koristna in 
potrebna. Vesel sem bil, koje po ve
likem trudu in naporih  mnogih 
Lučanov bila končno uresničena 
velika želja: celotno področje občine 
Luče je bilo elektrificirano. In prva 
pobuda za to je nastala prav v os
novni šoli Luče 1.1952.

Ludvik Es 
Praprotnikova ulica 11 

Mozirje

PRISRČNO VAS VABIMO NA KONCERT

VOKALNE SKUPINE BIT
Vokalna skupina BIT ponazarja zvočno zlitje glasov študentov in profesorjev glasbe. BIT zvok se je prvič 
zaslišal jeseni leta 2003 in od takrat nadaljuje svoje poslanstvo, s katerim skuša poslušalce zvočno razvajati z 
repertoarjem, ki zajema bisere slovenske popevke (Orion, Ne čakaj na maj, Ko boš prišla na Bled ...), tuje 
pop uspešnice, ter latino in jazz standarde. Nastanku skupine je botrovala težnja po užitku, ki ga nudi a 
cappella muziciranje in odnos poustvarjalec-poslušalec. Poleg tega so člani želeli mravljincem sprožiti prosto 
pot ob zvočno bogatih harmonijah in pestrih ritmih.

Andreja Ostruh, sopran 

Jerneja Pačnik, alt

Sanja Mlinar, sopran 

Matej Jevnišek, tenor

f | A  S K U P

Sašo Šonc, bas

s
s

K O N C E R T  B O  V  L U Č A H  (v dvorani gasilnega dom a)
3. M A R C A , ob  18 uri.



? 0 a W ® M E  S T O f i „ , %  '

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

R O F O T Ä R  Ivan s.p . j
!S ______________________________ŠEMPETER, Starovaška ul. 12_______________________________ ,

Č R N A  K R O N I K A

•  NAJDENO KOLO
Moziije: 21. februarja je bilo na Mlinski poti v Mozirju najdeno žensko kolo, 

modro-zelene in črne barve. Lastnica ga lahko po postopku prepoznave ali 
z dokazilom o lastništvu dobi v prostorih Policijske postaje Mozirje.

•  Z VOZILOM V HIŠO
Gornji Grad: 24. februarja okoli enih zjutraj je prišlo do prometne nes

reče s telesnimi poškodbami v Gornjem Gradu. Voznik osebnega avto
mobila je trčil v stanovanjsko hišo. Povzročitelj nesreče je bil z reševaln
im vozilom odpeljan v bolnišnico Celje, kjer je bilo ugotovljeno, daje  utr
pel lahke telesne poškodbe.

•  Z VOZILOM V POTOK
Podveža: 25. februarja malo po 19. uri zvečer je voznik osebnega 

avtomobila v Podveži vozilo zapeljal v potok Lučnica zaradi vožnje pre
blizu desnega roba cestišča. Nazorski gasilci so vozilo izvlekli iz vodo
toka in popivnali oljni madež, kije  nastal ob nesreči.

•  ZAGOREL KABEL
Mozirje: 21. februarja popoldan je zagorel nizkonapetostni kabel za 

napajanje počitniške hišice na Golteh. Ogenj je pogasil sosed, mozirski 
gasilci pa so preventivno pregledali traso kabla skozi gozd.

• ZAPELJAL S CESTE
Mozirje: 27. februarja okoli ene ure zjutraj je voznik osebnega avtomo

bila, kije vozil v smeri iz Nazarij proti Mozirju, zapeljal s ceste. Do nesreče 
je prišlo zaradi vožnje preblizu desnemu robu cestišča. Voznik v nesreči 
ni bil poškodovan. Na prometno nesrečo je naletela policijska patrulja, 
vendar voznika na kraju takrat ni bilo več, a so ga kasneje izsledili.

KNJIGA MESECA 
V KNJIŽNICI MOZIRJE

Arto Paasilinna: Dedu za petami

Duhovita pripoved o radoživem 
dedku Vernerju Väisänenu, os
tarelem usnjarju iz Helsinkov, ki si

zaželi malce oddahniti od vsak
dana, predvsem pa svoje oblastne 
in ukazovalne žene Letitie. Ko 
dedek pobegne od doma in se pre
da svoji želji po svobodnem  in 
brezskrbnem potepanju, babica 
Letitia nemudoma pošlje za njim 
vnuka Gustija, kateremu strogo 
zab iča , naj dedka po h itrem  
postopku pripelje domov. Ko Gusti 
sledi dedu, se kmalu izkaže, da je  
podedova l n jegovo  s tra s t do 
potepanja. Namesto, da bi dedka 
odvedel dom ov in ga prepustil 
babici Letitlji, se skupaj odpravita 
na nepozabno odisejado po širni 
»Severni deželi«...

Č r n a  k r o n i k a , L j u d j e  i n  d o g o d k i , Z a h v a l e , O g l a s i

Čudno, kako prazen je  svet, 
ko umre en sam človek.

(Dante)

ZAHVALA

Poslovili smo se od ljube mame

Milke KOLENC,
rojene Ermenc 

(7.11.1927 -  1 8 .2 .2 00 7 )

Vsem, ki ste naši mami ob slovesu namenili prijazno misel, 
se iskreno zahvaljujemo.

Otroci Marjan, Marija, Urša in Nina z  družinami

Melise, Ljubno, Rečica, Brestanica

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640
SLOVENIJA, PRIPNI SE

Poostren nadzor uporabe 

varnostnih pasov
Na območju Policijske uprave Celje bo v času med 5. in 11. marcem potekal 

poostren nadzor nad uporabo varnostnih pasov in otroških avto sedežev. 
Namen akcije znaslovom Slovenija, pripni seje v večji in doslednejši uporabi 
pripomočkov, ki lahko ob nesrečah rešijo marsikatero življenje.

Policisti pri tovrstnih kršitvah na
jvečkrat slišijo pripombe, da voznik 
ali potnik z neuporabo varnostnega 
pasu nikogar ne ogroža. Dejstvo je, 
da posredno, zaradi neuporabe 
varnostnega pasu, ob nesrečah 
skora j brez izjeme nastanejo 
bislveno hujše posledice, hujše tel
esne poškodbe, invalidnost ali smrt 
udeleženca prometne nesreče.

Kako neodgovorna je  opustitev 
uporabe otroškega varnostnega

sedeža, se nekateri starši zavedo 
šele, koje prepozno, ko pride do pro
metne nesreče in hudih posledic za 
otroka. Najmanj, kar lahko v cilju 
večje varnosti v prometu storimo 
zase in za svoje otroke je, da pred 
začetkom vsake vožnje upošteva
mo nasvete in se pripnemo z varnos
tnim pasom, našim otrokom pa za
gotovim o uporabo ustreznih 
otroških varnostnih sedežev.

Benjamin Kanjir

Portal Savinjske doline

e n m



t e r m i t

Tema meseca Moj dom - moje delo 
že daje rezultate

KAKO DO BRALNE ZNAČKE
V  Mozirju so podelili priznanja ob 

končani bralni znački za  odrasle. 
Prebrati je  bilo treba osem  knjig. Ne  
vsi skupaj, am pak vsak posebej!

Bepo se zamisli: "Če seštejem  vse  
športne napovedi in T V  sporede, ne 
bom v življenju toliko prebral, da bi si 
prislužil eno bralno značko."

Šim en pove: "Jaz sem  enkrat pos
kušal prebrati eno knjigo, pa sem  pri
šel skoraj na beraški boben zaradi 
zam udnine v knjižnici."

Bepo: "Jaz vedno počakam , da po 
knjigi posnam ejo film, pa si potem  
tistega pogledam . A  misliš, da bi mi 
dali bralno značko, če jim obnovim  
vseh šest delov Vojne zvezd?"

NEZADOVOLJENA
Lučanka si išče za 

poslitev, zato  vpraša  
kolegico: "Si zadovo
ljna v novem podjet- 
ju?"

"Ne. S ef m e spolno 
nadleguje, računovo
dja m e spolno nadle
guje, m enedžer me 
spolno nadleguje ... 
M oram  reči, da je  bilo 
v prejšnjem podjetju 
veliko bolje."

"Verjam em ."
"Tam so imeli tudi 

vzdrževalce in kurirje, 
ki se niso zadržali sa
mo pri nadlegovanju."

ZAUPNE BESEDE
"Gospod doktor, z a 

kaj mojemu fantu upa
da zanim anje  zam e ? ”

"Kolikokrat na dan 
pa mu upade zan im a
nje zate?"

"Tri do petkrat."
"A ga lahko odsto

piš moji hčeri? M ogo
če bo njej vseeno, če 
bo tako s re č n a ..."

ZADNJI DIH
Sredi noči vaškega  

ž u p n ik a  p r e d ra m i  
telefon. "Gospod žup
nik, pridite hitro! S o
sed bo vsak čas spu
stil dušo!"

"Kje pa stanujete?"
"Kar za  zvokom  tro

bente pojdite. Toliko 
časa ga bom še pustil 
igrati, preden iztis
nem  iz njega zadnji 
zvok, ker m e budi sre
di noči!"

SANJE OSTAJAJO
Tone zdihuje: "V mladosti sem  imel 

pogosto lepe sanje."
"Kaj se ti je  tako lepega sanjalo?" 

vpraša Karl.
"Sam o oči sem  zatisnil in že  se mi je  

prikazala lepotica Brigitte Bardot."
"Je zdaj konec z  lepimi sanjami?"
"O, sanjam  jo  še, am pak, a si jo  ti 

videl zadnje čase, kako zdaj zgleda?"

Žena, a je pusta že konec?

Težko je zaspati ob  
nočnem  hrupu, tudi 

če vadi so se d  na 
trobento Tišino.Vi;____________________ J

KOT ORIGINAL
"Za pusta si res do

bro odigral vlogo pi
jančka," pohvali M ozi- 
rjan R ečičana. "Ko so 
te peljali na pum panje  
želodca, sem za  tre
nutek celo pomislil, 
da si res pijan."

"To ni bilo še nič. Ko 
bi ti naslednji dan vi
del m ojega direktorja, 
ko m e je  prepričeval, 
da naj neham  igrati 
m ačka in pridem v 
službo na pom em ben  
poslovni s e s ta n e k ..."

Cvetke

AVTOMOBILSKI POLJUB

Renault dio (desno): »Dragi accent, nisem si mogel kaj, da te na 
tej zapeljivi ledeni podlagi ne bi poljubil, čeprav sva istega spo la ...«

Volvo V40 (levo): »Kakšna nesramnost! Najprej mi nabije Korej
ca v ta zadnjo, nato pa se dela Francoza! Nezaslišano!«

Hyundai accent: »Ne razburjaj se, ti švedski važič! Kaj bi šele rekel, 
če bi te nabasal kakšen Nemec ali Rus? Tole je  bil čisto nežen dotik 
pravega francoskega zapeljivca...«

ČRNOGORSKI ULTIMAT
O rgan iza to rji m ozirskega pustnega karnevala so s s tran i 

udeležencev iz Črne Gore takoj po pustu, se pravi v petek, prejeli 
nedvoumno sporočilo: Črnogorci so prihodnje leto pripravljeni 
sodelovati le pod dvema pogojema: 1. da se dolžina povorke skozi 
mozirski trg bistveno skrajša in 2. da povorka poteka v zimskem vre
menu, saj so ubogi gostje iz bivše Jugoslavije letos v debelih kostumih 
pošteno »zašvicali«.

(PRE)ZGODNJA SMRT
Ivo Milovanovič, športni komentator TV Slovenija: »Letošnji mozir

ski pust pa ni bil ravno maratonec, seje stegnil že v torek zvečer...«
Drago Poličnik, pustni župan: »Že res, toda upoštevati moramo, da 

je ves čas hodil zelo hitro, pa tudi posebej zdravo ni živel, torej ni čud
no, da ni zdržal do c ilja ...«
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Portal Savinjske dolina 'mm
MINI SLOVARČEK:

ERRATA- sp isek napak na koncu knjige 
S A S S -  M adžarska operna pevka- Sylvia 
GATI- hribovje  na Dekanu v Italiji 
EKVIT- pripadnik starorim ske konjenice 
A N A N D - Indijski p isa te lj- M ulk Radž

I no

Darilo, ki nikoli ne izgubi vrednosti. 
Čudovit zlat in srebrn nakit ali ročna ura 

je več kot primerno darilo za

DAN ŽENA, MATURO, 
PRVO OBHAJILO, BIRMO, 

KRST, ROJSTNI DAN, 
RAZNE OBLETNICE,...

Delovni čas: 8 " -  19"". sobilla: 8” - 12“ ' Dobrodošli v Zlatarstvu Kožic!



Napovednik

•  Petek (2. marec), ob 18.00. Osnovna šola Ljubno 
Občni zbor Planinskega društva Ljubno ob Savinji

•  Sobota (3. marec), ob 11.00. Kulturni dom Mozirje 
Območna izobraževalna zborovodska delavnica Polovinka

•  Sobota (3. marec), ob 18.00. Gasilski dom Luče
Koncert vokalne skupine Bit_________________________

•  Sobota (3. marec), ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Gledališka komedija Ženska kmetija (Mladinska gledališka 
skupina Nazarje)___________________________________________

•  Nedelja (4. marec), ob 13.00. Golte (proga Lahovnica)
Odprto prvenstvo Zgornje Savinjske doline v veleslalomu

•  Nedelja (4. marec), ob 17.00. Kulturni dom Mozirje
Dobrodelni koncert za materinski dom M o z i r j e _____

•  Torek (6. marec), ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Zviti lisjaček Fredi____________

•  Torek (6. marec), ob 18.15. Knjižnica Gornji Grad
Pravljična ura za otroke: Slaba volja___________________

•  Sreda (7. marec), ob 17.00. Knjižnica Ljubno
Pravljična ura za otroke: Slaba volja__  _____________

•  Petek (9. marec), ob 20.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Union Olimpija mladi 
(Člani) - kvalifikacije za obstanek v 2. ligi____________________

ŽIVALI -  KUPIM avto-sedež od 0-9 kg; gsm 031 /651 -
Kupim teden stare bikce mesnate 948.
pasme ter 200 -  400 kg. bika; gsm 
031/676-833.

Prodam mešalec za gnojevko z ele
ktromotorjem; gsm 041/796-781.

Kupim kravo in telico za zakol in bikce Prodam silažne bale; gsm 040/419-
za nadaljnjo rejo; gsm 031 /533-745. 896.
Kupim visoko brejo telico simentalko 
ali mlado kravo; tel. 583-51-47.

Prodam silozne okrogle bale, goveja 
krma; tel. 583-54-58.
Prodam kosilnico 135 sip; gsm 031/

ŽIVALI-PRODAM 855-186.
Prodam zajce za pleme; gsm 031/ 
667-963

Ugodno prodam plug-batuje, 10 col; 
tel.583-10-91.

Prodam teličko limuzin, staro 10 dni; Prodam domače žganje -  slivovko;
tel.584-13-90. tel. 03/583-35-84 ali gsm 031/765-
Prodam prašiče od 25 -  150 kg in 409.
brejo svinjo, možna dostava; gsm Prodam mešana in bukova metrska
031/223-484. drva -  suha; gsm 041 /226-251.
Prodam dve burski kozici za nadaljn- Prodam bukova, cepljena drva -
jo rejo ali za zakol; gsm 031 /560-066. možna dostava; gsm 041 /783-985. 

Prodam skoraj novo, črno, moško
ŽIVALI-ODDAM obleko -  mura, št. 49-50; gsm 041 /
Oddam zlatega prinašalca, starega 324-409.
7 let; gsm 031/830-671.

DRUGO -  KUPIM *

DRUGO -  PRODAM Po ugodni ceni kupim kritino: vaio-
Doberjabolčnik in naravni jabolčni kis 
prodam; gsm 041/796-781.

vitke 8-valne, nizki val, 30 kom.; gsm 
041-216-481.

Prodam krmno peso, jab. idared in Kupim dobro ohranjeno kaščo; gsm
breaburen; tel. 570-90-39 ali gsm 041/604-437.
031/430-740.
Prodam: komb. voziček, star 2 leti, in DRUGO - PODARIM
športni 3-kolesni voziček, star 6 let, ter Podarim stolček za hranjenje; gsm

031/651-948.
Dekliško obhajilno obleko, št, 8, po- 
darim;tel. 583-10-91.

DRUGO -  POSODIM

Posodim obleko za sv. obhajilo, za 
deklico; gsm 031 (674-347.

IŠČEM

Ostal sem sam z majhnim otrokom, 
zato iščem pošteno dekle; gsm 031 /  
807-376.

VOZILA -PRODAM

Suzuki vitara, let. 92, reg. do konca 
leta, poceni prodam; gsm 041 /468- 
550.
Prodam ford fiesta 1.25, 16 V, prev. 
63.000 km, 1.99,3.000 eur; gsm 051 /  
206-045.

Prodam golf sdi, let. 99, bel, 4 vrata, 
prev. 50.500 km, 6.400 eur; tel. 584- 
41-08.
Prodam hyundai lontra, 2000 e, let. 
98, prevož. 65.000 km; gsm 041 /  
363-806.
Prodam punto sx 75, let. 99, ohran
jen, reg. do januarja; gsm 031 /608- 
282.
Prodam peugeot 206, 1.6, 3/2002, 
75.000 km, 5 vrat, metal, zelen, 5.842 
eur; gsm 041 /694-279.

NEPREMIČNINE

Oddam stanovanje v najem; gsm 
041/354-550.
Kupim parcelo za vikend v Zg. Savin
jski dolini; gsm 041 /423-778.
V najem vzamem njivo na relaciji Reči- 
ca/S. -  Ljubno/S.; gsm 041 /405-621.

MORDA STE ISKALI PRAV TO

Z A P O S L IM  F R IZ E R K O
za določen čas z izkušnjami, informacije na gsm 031/776-803.
Žensko in moško frizerstvo Bojana Trogar s.p.. Na trgu 27, Mozirje.

K M E T J E , G O Z D A R J I
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
T V  S E R V IS  IN  P R O D A J A  T E L E V IZ O R J E V  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p„ tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elekfro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.
S T E K L A R S T V O  B E N D A

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839-45- 
10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN  S P R A V IL O  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 51 /4 27 -3 50 , tel. 03 /838-51-15.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti. 
S T E K L A R S T V O  T A M Š E ,  M O Z IR J E  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek
lu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predelava starih okenskih kril, 
fuzija taljenja stekla. Gsm 031 /305 -532 , faks: 0 3 /839-54 -64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H ID R A V L IČ N E  G IB L J IV E  C E V I  

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila... Gsm 041/354-505.

SV1P, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332 Rečica ob Savinji.
T R G O V IN A  IN  S E R V IS  Z A G O Ž E N  

Nudimo prodajo in servis plinskih naprav, gasilnih aparatov, šival
nih strojev ter prodajo delovne obutve. Tel. in faks 03/839-48-01.

Trgovina Zagožen, Slemenšek Lidija, s.p., Ljubija 121, 3330 Mozirje. 
K A M N O S E Š T V O  P O D P E Č A N  

Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šalek 20, Velenje. Tel. 
897-03-00  ali gsm 0 4 1 /6 52 -1 08 .

Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p., Šalek 20, 3320 Velenje.
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VINARSKA V SOLČAVI

Aktualni dogodki »po Solčavsko«
Solčavski kulturni in turistični de

lavci so tudi letos na pustno soboto 
v dvorani Zadružnega dom a v 
Solčavi organizirali tradicionalno 
prireditev - Vinarska 2007. Obisko
valci prireditve, katere začetki seg
ajo krepko v sedemdeseta leta pre- 

I jšnjega stoletja, so tudi tokrat na
polnili dvorano v »Zadružneku« do 
zadnjega kotička.

Program , v katerem  so im eli 
glavno besedo mladi solčavski gle
dališčniki, je ponudil obilo smeha in 
zabave. V oddaji 24 tur so pripravili 
vse od lokalnih volitev-v katerih so 
se v Solčavi po najnovejših ugoto
vitvah pomerili med seboj predvsem 
»lubadarji« in »šlosarji«-do finančnih 
pripetljajev ob zamenjavi tolarja. Vrli 
vinarji niso pozabili tudi najpopu

Novinar TV hiše 24 fur je imel kaj kmalu polna ušesa razlage 
zamenjane žene in nos poln alkoholnih hlapov njenega moža

(foto: Franjo Atelšek)

larnejše družine v državi, ki soji brez 
težav našli lokacijo v pozabljenem 
in zapuščenem lokalu Rinka v sre

dišču Solčave.
Sobotni pregled aktualnih dogod

kov prav tako ni minil brez prikaza

le-teh iz domačega kraja. V pove
zavi z znano televizijsko oddajo Za
menjajmo ženi so nastopajoči na 
primeru iz domačih logov nazorno 
pokazali na smiselnost takšnega 
početja , ki se na koncu vedno 
izkaže, da je doma kljub vsemu še 
vedno najlepše.

To zadnje vedo in spoštujejo 
domačini v vsej polnosti, pa četudi 
obiskovalec to opazuje na prireditvi, 
kot je Vinarska. Tudi tokrat seje čutil 
nenavaden pridih domačnosti in 
povezanosti med ljudmi, kije vtolikš- 
ni meri prisoten le še malo kje. Dobra 
garancija za ohranjanje te pristnosti 
pa je v mladih iz Solčavskega, ki so 
bili glavni akterji prijetnega pustno 
obarvanega sobotnega večera.

Franjo Atelšek

PUST NA LJUBNEM OB SAVINJI

Ivo Sovinšek prejel trške 

pravice
Ljubenski pustnaki tudi letošnje leto niso sedeli križem rok. Pescica za

nesenjakov, ki so v pustnem času še posebno aktivni, so z izdajo že četrte 
številke Ljubenskega zevnika - v siceršnjo klavrno podobo pusta na Ijuben- 
skem - vnesli vsaj malo aktualnosti iz minulega leta, se razume, na malce 
bolj šaljiv način.

Ivo Sovinšek je delil veselje
Osrednje dogajanje ljubenskega pusta je bilo ob dobljenih trških

letos pri Sovinšekovih na Ljubnem. Pustna up- pravicah z ženo Bredo
rava je namreč na zadnji letošnji seji obravna- (fo to : F ra n jo  A te lš e k )

L j u d j e  i n  d o g o d k i , O g l a s i

vala več predlogov za dodelitev trških pravic, 
med katerimi je po poglobljeni in bojda polem
ični razpravi sklenila, da stroge kriterije izpol
njuje samo Ivo Sovinšek -  Bajs Starodobni. 
Možakar že več kot trideset let biva na Ljub
nem in ni nikoli prekinil bivanja za več kot se
dem dni, karje bil osnovni pogoj za laskavi na
ziv. Je zaprisežen član zelene bratovščine, 
skrbi za različna zavarovanja občanov, odlikuje 
ga spoštljiv odnos do vsega starega, predvsem 
do prevoznih sredstev. Vsa ta dejstva so pripo
mogla, da se je na pustni torek na njegovem 
domu zbrala pisana druščina prijateljev, ki so 
prisostvovali podelitvi.

Očitno zadovoljna je bila ob podelitvi tudi 
Sovinšekova »boljša polovica«, ki je zbrani 
družbi ob podelitvi listine postregla z okusnimi 
pustnimi dobrotami in rujno kapljico. Kar dolga 
leta je namreč živela s »priseljencem« iz Nove 
Štifte, kar so letošnji pustnaki končno tudi for
malno uredili in njenemu soprogu podelili 
laskavi naziv tržan Ljubnega ob Savinji.

Franjo Atelšek
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PE Celje

V sprejemni pisarni »am nudimo: obvezna avtomobilska zavarovanja 
(Adriatic. Triglav. Zavarovalnica Maribor. Slovenica Tilia in SKB Generali), 
kasto zavarovanja tehnični pregledi: osebnih vozil, motornih koles in koles z 
motorjem, kombinkanlh vozil, osebnih specialnih vozil, lahkih priklopnikov, 
tovornih vozil do skupne m ase 3500 kg ter traktorjev in traktorskih 
priklopnikov.

Spacbltakana mehanična delavnica (v Celju)
Servisne storitve, vultonizerske storitve, popravilo zavor in podvozja, testiranje 
ki nastavitve, test in nastavitev podvozja ter pneumatic center (pnevmatike 
ki platišča).
NOVO: ocenitev tehničnega stanja vozila pred nakupom  ali prodajo z 
izpisanim certifikatom o  stanju vozila Polnjenje in kontrola klima naprav.

Pomoč na cesti - non etap 24 m (° 1987
Pomoč na cesti vam om ogoča:
Prevoz poškodovanih vozil ’ prevoz pokvarjenih vozil * pom oč mobilne 
garancije ki asistenc * manjša popravila pokvarjenih vozil * izposoja 
nadom estnega vozila

Prodajni hira
PE Šem peter v Savinjski dolini

Prodaja blaga: akumulatorjev, žarnic, brisalcev, pnevmatik itd. po zelo 
ugodnih cenah * več vrst motornih olj * obvezne avtomobilske opreme, 
nekaterih avtomobilskih delov *  lahkih priklopnikov * izposoja otroških 
varnostnih sedežev * prodaja vinjet * prodaja avtokart * prodaja ABC tortic

• včlanjevanje v AMZS ki podaljševanje članstva
• izdaja mednarodnih vozniških dovoljenj
• izdaja dovoljenja za vožnjo tujega motornega vozila izven RS itd.
• izdelava potovalnega načrta
• organizacija tečajev vame vožnje za avtomobile in motorje
• izposoja strešnega kovčka

? *
e l i d i *

; ' v-:. ... «r; ' -n.
m ÉÈ I S B

OSREDNJO 
KN

J. 
CELJE


